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Ljudje, psi in poletje
Bil je vroč poletni dan, kakršnih je bilo doslej v 

letošnjem poletju pravzaprav zelo malo. Z ženo 
se pripeljeva na parkirišče enega od mozirskih 
nakupovalnih centrov in na poti proti vhodu v tr-
govino v nedaleč parkiranem vozilu opaziva, da 
na zadnji polici leži pes. Dolgodlak, manjše rasti, 
nepremično zre skozi šipo. 

»Misliš, da je pravi ali gre za igračo?« me vpra-
ša žena. Pozorno opazujem psa in po nekaj se-
kundah opazim, da se je vendarle malce prema-
knil. »Živ je,« odgovorim in dodam: »Kako neod-
govorno početje, da ljudje puščajo pse v parkira-
nih avtomobilih v takšni vročini …«

Ko opraviva nakup, ki ni potekal ravno ekspre-
sno, ob izhodu iz trgovine kar ne moreva verje-
ti svojim očem: pes še vedno leži na zadnji poli-
ci zdaj že prav gotovo zelo segretega avtomobi-
la. Ogorčena sva in gledava okrog po parkirišču, 
kje bi lahko bil voznik. Nikogar ni. 

Opazujeva ljudi, ki prihajajo iz trgovine in upa-
va, da se bo končno pojavil tisti, ki ima v žepu klju-
če avtomobila, v katerem se pregreva pes. Le-ta 
očitno ne zdrži več na polici, zato skoči na zadnji 
sedež. Ko tudi po več kot desetih minutah lastni-
ka avtomobila ni od nikoder, žena ne zdrži več in 
se odpravi v trgovino, da bi ga našla. Čeprav ogo-
vori vse kupce, ki so takrat v prodajalni, nihče iz-
med njih ni lastnik avtomobila, v katerem je pes.

Minute tečejo in zdaj se že resno ukvarjava z 
mislijo, da bi poklicala policijo. »Koliko je že šte-
vilka – 112 ali 113?« bolj kot sprašujem na glas 
razmišljam. V tistem se pri avtomobilu pojavi 
gospa s polnimi trgovinskimi vrečkami in začne 
odklepati vozilo. Žena pristopi in jo opozori, da 
je potrebno psu nemudoma nuditi vodo, saj je 
dehidracija v takšnih primerih zelo pogost pojav.

Lastnica odreagira nejevoljno, češ, kaj vas pa 
brigava jaz in moj pes, na dodatna opozorila pa 
odrezavo odvrne, da mu bo že doma dala vodo, 
saj ne stanuje daleč. In se odpelje.

Prav nič spodbuden primer, ki samo dokazu-
je, da kljub številnim informacijam in nasvetom 
v medijih vsi še ne vedo ali nočejo vedeti, kako 
je potrebno ravnati z živalmi, ko nastopi vročina. 
V tokratni temi tedni se nismo posvetili zgolj po-
letni vožnji živali v avtomobilih ampak vožnji na-
sploh, saj se marsikdaj dogaja, da ljudje tudi za-
se ne poskrbijo tako, kot bi bilo treba, kar posle-
dično vodi v ogrožanje varnosti v cestnem pro-
metu. Želim vam topel preostanek avgusta, pri-
hodnji teden bomo zaradi praznika pri vas že v 
četrtek!
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Naša anketa
Ste pripravljeni na vožnjo v poletnih mesecih?

Poletne vožnje na izlete in počitnice so prežete z večjimi pastmi kot 
v ostalih letnih časih. Lastne napake, zastoji v vročini, tehnične okva-
re in nenadno poslabšanje vremena lahko zagrenijo še tako prijetno 
doživetje. A vsemu temu se deloma  lahko izognemo, če se na pot od-
pravimo ustrezno pripravljeni in upoštevamo predpise. Kaj o poletnih 
vožnjah menijo Zgornjesavinčani?

Katarina Prelesnik, Solčava
Dvajset let sem delala ko trgovski potnik in po-

dročni vodja ter bila veliko na poti. Naučila sem se 
strpnosti in sem z zanimanjem opazovala promet, 
kadar sem padla v strnjeno kolono. Že po registr-
skih tablicah sem vedela, kakšne bodo reakcije. 
Nemci so strpnejši od Italijanov in Francozov. Sedaj 
se z možem raje odpraviva na pot z motorjem. To je 

v prometnih konicah velika prednost, saj nama ni potrebno stati v koloni. A 
se mi zdi, da motoriste vozniki avtomobilov ne upoštevajo dovolj. 

Marija Valenti, Šmartno ob Dreti
Sama ne vozim, tudi na dopust ne hodimo, ker 

imamo kmetijo. Če se z možem odpraviva na daljšo 
pot, poslušava prometne informacije in se posku-

šava izogniti gneči, kjer je to 
mogoče. Če pa že padeva v 
kolono, se pač prilagodiva 
trenutni situaciji. 

Matic Jeraj, Okonina
Na daljšo vožnjo se vedno pripravim. Tudi na par-

kirišču zavarujem svoje premoženje tako, da oseb-

ne in vrednejše stvari ne puščam na vidnem mestu. Zase menim, da sem 
strpen voznik, ki zna počakati v koloni. Je pa veliko takih, ki strpnosti ne po-
znajo, in prav zaradi njih je veliko prometnih nesreč. 

Kristl Germelj, Raduha
Kot poklicni voznik sem marsikaj doživel. Če 

sem pri vožnji avtobusa obtičal v koloni, kar se je 
zgodilo kar pogosto, mi ni preostalo drugega kot 
čakanje. Za take primere sem imel pripravljeno vo-
do. Če vode slučajno nisem imel, sem se pač zna-
šel kako drugače. Še danes, čeprav sem v poko-
ju, spremljam prometne informacije, to mi je ne-

kako ostalo v krvi. Zdi se mi, da se prometna kultura voznikov iz leta v le-
to izboljšuje.

Sanja Pehardo, Mozirje
Kolone v dopustniškem času me niti ne motijo, 

me pa motijo vozniki, ki ne upoštevajo prometnih 
predpisov. Ker potujemo z otroci, je voda v avtomo-
bilu stalnica, prav tako brezhiben, pregledan avto. 
Ko pustimo avto na parkirišču, smo previdni in svo-
jih osebnih stvari ne puščamo na vidnem mestu. 

Marko Atelšek, Dol-Suha
Kolone na poti me motijo, a če v njej obstanem, 

pač potrpim. Sicer pa na poti poslušam prometne 
informacije in se zastojem poskušam izogniti. Ko 
grem na daljšo pot, se oskrbim tako z vodo kot s 
hrano. Na javnih parkiriščih poskrbim za osebne 
predmete in jih ne puščam na vidnem mestu. 

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

NA DOLGOTRAJNO VOŽNJO SE JE TREBA PRIPRAVITI

V poletnem času nevarni predvsem zaspani 
vozniki

Julij je za nami, za nekatere so končani tudi poletni dopusti. A 
kot kaže, pravo poletje z višjimi temperaturami šele prihaja, saj 
vremenoslovci obljubljajo toplejši avgust. Pri Avto-moto zvezi 
Slovenije (AMZS) zato še vedno opozarjajo na pravilno obnaša-
nje med dolgotrajno vožnjo, pri tem pa izpostavljajo nekaj pra-
vil, ki jih moramo vozniki in ostali v avtomobilu upoštevati, ter 
nekaj napak, ki so med slovenskimi vozniki (pre)pogoste in tu-
di nevarne. Pozornost mora biti usmerjena zlasti na utrujenost 
za volanom, upoštevanje pravil za otroke in na vročino v vozilu, 
ki je vse prevečkrat usodna za domače ljubljenčke.

NA POT SE SLOVENCI 
ODPRAVLJAMO DOBRO 

PRIPRAVLJENI ...
V obdobju dolgih kolon na ce-

stah je moč opazovati dobre in sla-
be navade voznikov. Kakšne so na-
vade slovenskih voznikov, so s po-
močjo ankete v letošnjem juniju 
ugotavljali pri AMZS, na osnovi iz-

sledkov pa so nato pripravili pripo-
ročila in opozorila za voznike, ki se 
v poletnih dneh odpravljajo na dalj-
še vožnje. V anketi je sodelovalo 
662 udeležencev, od tega nekaj 
več kot polovica moških.

Pri AMZS ugotavljajo, da se na-
vade slovenskih voznic in vozni-
kov spreminjajo, k sreči tudi v po-

zitivnem smislu. Dandanes se Slo-
venci na daljše poti z avtomobi-
lom odpravljamo bolje pripravljeni 
kot pred leti. Znamo poiskati infor-

macije, ki nam lahko olajšajo poto-
vanje, na pot pa odhajamo dobro 
opremljeni, v avtu ne manjka niti 
hrane niti pijače.

Vožnja živali na sedežih nima nič skupnega z varnostjo, zato ni dovoljena. 
(Foto: www.wikihow.com)
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... A ŠE VEDNO S SLABIMI NAVADAMI
Na podlagi rezultatov raziskave so pri AMZS 

izpostavili nekaj najpogostejših napak sloven-
skih voznikov. Nekatere med njimi lahko pome-
nijo nevšečnosti na poti, druge so celo življenje 
ogrožajoče. Med nevarnejše uvrščajo odpenja-
nje otrok med vožnjo in vožnjo v natikačih. 

Kar 11 odstotkov staršev otrokom med daljšo 
vožnjo dovoli, da zapustijo svoj sedež. Pri AMZS 
opozarjajo, da lahko otrok, ki stoji med vozniko-
vim in sovoznikovim sedežem, že pri nizki hitro-
sti ob močnejšem zaviranju pade in se poškodu-
je. Ob trku pri enaki hitrosti pa so lahko za otroka 
posledice že usodne. 

Več kot polovica voznikov in voznic poleti vozi 
v natikačih. To se lahko v nepričakovani situaci-
ji, ko je potrebna hitra reakcija voznika, izkaže za 
usodno. Med manj usodne napake slovenskih 
voznikov sodijo pozabljanje na tovor na strehi in 
posledične trke v višinske ovire, vožnja s skoraj 
praznim tankom za gorivo, vožnja prtljage v po-
tniški kabini, ki lahko ob zaviranju ogrozi varnost 
voznika in potnikov, itd.

POGOST IN SMRTNO NEVAREN SIMPTOM: 
ZASPANOST

Pogost simptom voznikov na dolgih vožnjah 
sta zaspanost in prevelika utrujenost. Omenje-
na simptoma naj bi v Sloveniji zakrivila kar med 
10 in 20 odstotkov prometnih nesreč, pri tem 

polovico takšnih nesreč zakrivijo vozniki do 25 
let. Zaspani vozniki so nevarni predvsem v pole-
tnem času, ko so vožnje v povprečju daljše. 

Kot kažejo podatki AMZS, se veliko dopustni-
kov na pot odpravi v zgodnjih jutranjih urah, ki 
so za utrujenost voznika pravzaprav najbolj ri-
zične. Človeško telo je namreč najbolj zaspano 
prav dve ali tri ure pred našim vsakdanjim jutra-
njim vstajanjem. 

Rezultati ankete tudi kažejo, da poskuša kar 
35 odstotkov voznikov, med njimi več moških 
kot žensk, med daljšimi vožnjami število počit-
kov kar najbolj omejiti. Vozniki si pri tem poma-
gajo s kavo in energijskimi pijačami, vendar le-te 
zaspanost omilijo samo kratkoročno. Edini učin-
kovit ukrep proti zaspanosti je spanje.

NE POZABITE NA DOMAČE LJUBLJENČKE 
V AVTOMOBILU

Vse bolj pogosti sopotniki v avtomobilih so 
hišni ljubljenčki, za katere daljše potovanje 
predstavlja še večji stres kot za ljudi. Poskrbe-

ti je potrebno tako za njihovo udobje kot tudi 
za varnost. 

Po priporočilih AMZS je za prevoz mačk in 
manjših psov najprimernejša kletka, namešče-
na v prostoru za noge med prednjim sedežem 
in zadnjo klopjo. Za večje pse je najučinkovitej-
ša kombinacija velike zaščitne kletke v prtljažni-
ku in zaščitne pregradne mreže, ki ločuje prtlja-
žnik ter potniški prostor. 

Veliko nevarnost v poletni vročini predstavlja 
pregrevanje živali v zaprtih avtomobilih. Ko po-
tniki zapustijo avtomobil, svojega ljubljenčka 
pogosto nepremišljeno pustijo zaprtega v njem. 
Avtomobil, izpostavljen soncu, se zelo hitro se-
greje do temperature, ki je nevarna za življenje 
živali. 

In kaj storiti, če opazite psa v pregretem avto-
mobilu? Navodilo policije se glasi, naj očividec 
v takšnem primeru takoj obvesti veterinarsko in-
špekcijo ali policijo, saj sta obe pristojni za ustre-
zno ukrepanje.

Tatiana Golob

LJUBNO OB SAVINJI

Javno 
predstavili 
strategijo 

občine
V petek, 25. julija, so na Ljubnem ob Savinji 

javno predstavili strategijo Občine Ljubno za ob-
dobje 2015-2020. Dokument je predstavila di-
rektorica Savinjsko-šaleške območne razvojne 
agencije Jasna Klepec, uvodoma pa je sprego-
voril ljubenski župan Franjo Naraločnik. 

Kot je dejal Naraločnik, gre za strateški doku-
ment, ki bo dolgoročno začrtal dejavnosti v lo-
kalni skupnosti. V sedanji, še vedno delovni ver-
ziji strategije, so že upoštevani predlogi članov 
odborov.

Udeležba na dogodku je bila skromna, kljub 
temu pa je bilo podanih še nekaj koristnih pre-
dlogov. Čistopis gradiva bodo v kratkem objavi-
li na občinski spletni strani. Tako bo vsem obča-
nom omogočen vpogled v dokument. 

»Veseli bomo vsakega konstruktivnega pre-
dloga ali pripombe, saj mora biti strategija pisa-
na za vse občane. Svoja razmišljanja lahko ob-
čani pošljejo po pošti ali pa se osebno oglasijo 
na občini,« je še dodal župan Naraločnik.

Marija Lebar

VELENJE  

Bomo v SAŠA regiji ostali brez 
izpitnega centra?

V Velenju so zagotovljeni optimalni pogoji za opravljanje vozniških izpitov, kljub temu pa je tamkajšnji 
izpitni center tik pred ukinitvijo. (Foto: Jože Miklavc)

Na podlagi Pravilnika o izpitnih centrih za 
opravljanje vozniških izpitov v Republiki Slove-
nije, ki stopi v veljavo 1. septembra, namerava 
Javna agencija Republike Slovenije za varnost 
prometa (JARSVP) ukiniti nekatere izpitne cen-
tre (IC). Med predvidoma ukinjenimi IC je tudi ve-
lenjski, zato bodo morali kandidati iz Šaleške in 
Zgornje Savinjske doline v prihodnje opravljati 
izpite v Celju ali Slovenj Gradcu.

Takšna »racionalizacija« bo pomenila, da bo-
do spremljevalci in kandidati za opravljanje izpi-
ta enkrat ali večkrat opravili bistveno daljše vo-
žnje. Običajna praksa je, da bodoči vozniki vsaj 
v grobem spoznajo območje opravljanja izpi-
ta, kar pomeni še nekaj dodatno prevoženih ki-

lometrov. S tem bo spet na slabšem državljan, 
kandidat za vozniški izpit. 

Iz navedenih in še nekaterih dodatnih razlo-
gov je župan Mestne občine Velenje (MOV) Bo-
jan Kontič konec julija na JARSVP naslovil pi-
smo, v katerem odločno nasprotuje ukinjanju IC 
v Velenju. Dejstvo je, da ima Velenje odlične po-
goje za izvajanje vozniških izpitov, da ima veliko 
večje število kandidatov letno kot nekateri drugi 
IC (npr. Slovenj Gradec) in da je MOV že v lan-
skem letu zagotovila, da bo izvedla dodatne or-
ganizacijske in materialne ukrepe, s katerimi bo 
omogočeno nadaljnje delovanje IC Velenje brez 
povečanja stroškov JARSVP.

Jože Miklavc
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Iz občin

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Direktorja Komunale niso izbrali, zahtevali pa 
pregled poslovanja z odvetnikom

Andrej Turk: »Odvetnik Turk in odvetniška 
družba Turk se ne bodo uklanjali nobenemu.« 

(Foto: Štefka Sem)

Pretekli četrtek je v Gornjem Gradu poteka-
la seja občinskega sveta, ki naj bi bila zadnja v 
tem mandatu, a temu ne bo tako. Razlog za to je 
odločanje o direktorju gornjegrajske Komunale, 
katerega ni bilo. Točko, ki je bila poleg obravna-
ve zahteve po menjavi odvetniške pisarne naj-
pomembnejša, je župan Stanko Ogradi umaknil 
z dnevnega reda, o direktorju pa bodo odločali 
na naslednji seji.

UMAKNJENA TOČKA
Župan Ogradi je uvodoma predlagal umik 

omenjene točke z dnevnega reda, svetniki pa so 
predlog potrdili. Zakaj se je župan odločil za to 
potezo: »Zaradi vseh zdrah okrog izbora direk-
torja in obtoževanj odvetniške družbe Turk sem 
se odločil, da v predlaganem dnevnem redu 
umaknem točko o imenovanju direktorja JP Ko-
munala Gornji Grad ter z obravnavo zahteve o 
zamenjavi odvetniške pisarne Turk dokažem, da 
z objavljenim razpisom ni nič narobe ter da je v 
skladu z zakonodajo in statutom.«

ODVETNIKOVO MNENJE
Razprava o zahtevi za zamenjavo odvetniške 

pisarne Turk je bila zelo pestra. Prekinitev so-
delovanja je zahtevala komisija za mandatna 
vprašanja, saj so se tekom postopka razpisa za 
direktorja gornjegrajske Komunale porajali dvo-
mi o strokovnosti omenjene odvetniške pisarne. 
Odvetnik Andrej Turk je povzel vlogo odvetniške 

pisarne, in sicer so pregledali razpis in potrdili 
njegovo zakonsko ustreznost, kasneje pa so za-
radi opozorila kandidatke, ki je bila zavrnjena, 
pridobili mnenja raznih služb. 

Turk je dodal, da dvomov o strokovnosti njiho-

vega dela ne bo dovolil in da verjame, da je do 
nezaupanja prišlo zaradi nestrinjanja z enim od 
članov komisije. »Dobro je, da občina sodeluje z 
družbo, ki ni od tod in ne pozna nikogar,« je za-
vrnil očitke o pristranskosti in nadaljeval: »Odve-
tnik Turk in odvetniška družba Turk se ne bodo 
uklanjali nobenemu.« Omenil je tudi, da so z nje-
gove strani pridobljena mnenja raznih inštitucij 
potrdila, da je bil razpis izpeljan pravilno.

PREGLED POSLOVANJA
Svetnik Franc Galin je povedal, da je njego-

va pravica in dolžnost, da odstopi s funkcije čla-
na komisije, če se zaveda, da zadeve ne tečejo 
v pravo smer. Hkrati je podal zahtevo, da občin-
ski svet zadolži nadzorni svet občine, da pregle-
da vse transakcije med odvetniško pisarno Turk 
in občino v zadnjem mandatu. Predlog je župan 
Ogradi dal na glasovanje in je bil soglasno spre-
jet. Tomaž Čretnik je ob tem dodal, da bi nezau-
panje odvetniku moral biti alarm za župana.

MNENJE ŽUPANA
Po seji je župan Stanko Ogradi izjavil: »Odve-

tniška pisarna glede na navedeno zatrjuje, da je 
predmetni razpis zakonit in je to potrdilo tudi Mi-
nistrstvo za notranje zadeve, kot pristojno mini-
strstvo. V zvezi z razpisom ugotavljam, da je ko-
misija v postopku ugotovila popolne vloge, ven-
dar so tekom dosedanjih dogodkov posamezni 
člani komisije postopali nepravilno, če že ne ne-
zakonito. Glede na njihova ravnanja se mi pora-
ja sum nezakonitosti ravnanja z namenom favo-
rizirati kandidate, ki so podali nepopolno vlogo, 
med drugim so tudi njihova ravnanja usmerjena 
v rušenje razpisa, da lahko le-ti ponovno kandi-
dirajo na razpisu. Zato razmišljam o prijavi Ko-
misiji za preprečevanje korupcije in podaji ka-
zenske ovadbe zaradi suma kaznivega dejanja 
zaradi zlorabe uradnega položaja oziroma ura-
dnih pravic. 

Sam osebno sem pri pripravi razpisa komi-
siji preko občinske uslužbenke, ki pokriva ome-
njeno področje, predlagal, da komisija poobla-
sti odvetnika za vodenje postopka v zvezi z raz-
pisom, vendar je komisija ponudbo kategorično 
zavrnila, skozi postopek pa je zahtevala posa-
mična pravna mnenja. Sam osebno in odvetnik 
sva vseskozi bila na trdnem stališču, da je obja-
vljen razpis v skladu z zakonodajo in statutom 
podjetja.«

Svoje mnenje je podal tudi predsednik komi-
sije Franc Rup. Dejal je, da je bilo komisiji po-
membno postopek pripeljati do konca. Komisi-
ja je soglasno za kandidata za direktorja potrdi-
la Zdenka Purnata, dokončna odločitev pa je v 
rokah občinskega sveta.

Štefka Sem

LJUBNO OB SAVINJI

Druženje nagrajencev in občanov

Polna miza domačih dobrot, za katero so se 
potrudile članice društva Komen, je privabila 

številne občane. (Foto: Štefka Sem)

Osrednja slovesnost ob občinskem prazniku 
je na Ljubnem ob Savinji že tradicionalna prilo-
žnost, da se nagrajenci poveselijo v družbi ob-
čanov. Občina Ljubno vsako leto po svečanosti 
v kulturnem domu pripravi druženje, za glasbo 
poskrbijo godci, za jedačo pa članice društva 
Komen.

Tudi letošnje druženje na prireditvenem pro-
storu v Vrbju je bilo prijetno. Polna miza doma-
čih dobrot, za katere so se potrudile »komenčan-
ke«, je privabila številne občane, prav tako pa tu-
di glasbeni program, za katerega je poskrbela 
zasedba Štimung show band z domačinoma 
Rokom Prušnikom in Silvom Brglesom. Glas-
beniki so poskrbeli, da je bilo plesišče polno, 
vzdušje pa dolgo v noč razposajeno.

Štefka Sem
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OBČINSKI SVET NAZARJE

Izbrani spominki in darila občine

Županja Majda Podkrižnik je svetnikom 
predstavila izbrane izdelke za občinske spominke 

in darila. (Foto: Marija Lebar)

Na zadnji seji nazarskega občinskega sveta 
je županja Majda Podkrižnik svetnike seznanila 
z rezultati javnega razpisa, na katerem je občina 
zbirala predloge za vključitev lokalnih spominkov 
za poslovna, promocijska in protokolarna darila. 
Spominke, ki jih je izbrala v ta namen imenovana 
komisija, so si svetniki lahko tudi ogledali.

Občina Nazarje je v sklopu projekta Trajno-
stna oskrba prebivalcev občine Nazarje, ki se iz-
vaja s sredstvi Leader in poteka s sodelovanju 
s Kmetijsko gozdarskim zavodom Celje in LAS 
Zgornje Savinjske doline, objavila razpis za lo-
kalne spominke. Na javni razpis se je odzvalo 
pet ponudnikov z 29 izdelki, ki so vsi izpolnjeva-
li razpisna merila. 

Komisija v sestavi Mojca Krivec kot koordi-
natorka projekta, Barbara Šoster Rutar, Vladka 
Planovšek, Štefka Goltnik in Majda Podkrižnik je 
pregledala prispele predloge in izbrala izdelke v 
treh kategorijah. 

Za spominke so bili izbrani lesen obesek za 
ključe z motivom Bohačevega toplarja, sveča z 
motivom gradu Vrbovec in lesen obesek z Jakije-
vim motivom. V kategorijo poslovnih daril so uvr-
stili glinasto skledo, mali komplet medu in mede-

ne pijače ter manjši duo čajnih mešanic. Med pro-
mocijska oziroma protokolarna darila pa so uvr-
stili lončeno posodo – klobuk v leseni škatli, pruč-
ko in blok – zvezek z lesenimi platnicami.

Marija Lebar

KONJSKI VRH

Do Cahovnika dober kilometer novega asfalta

Asfaltno prevleko ima zdaj tudi cesta od Goloba 
do Cahovnika v Konjskem Vrhu. 

(Foto: Jože Miklavc)

V občini Luče so na področju investicij v cestno 
infrastrukturo dejavni tudi v letošnjem, ponekod 
drugod zelo »suhem« gradbenem letu. Ceste gra-
dijo še po načrtih iz lanskega leta, nekaj novih pa 
bodo zgradili do pozne jeseni. Tako so pred dnevi 
delavci gradbenega podjetja Asfalt-ing iz Ljublja-
ne na nadmorski višini slabih tisoč metrov asfalti-
rali 1.100 metrov ceste od Goloba (domačije Pra-
znik in Brunet) do Cahovnika (domačije Ivana in 
Maksa Moličnika) v Konjskem Vrhu. 

Vrednost del, skupaj z ustrojem, je 70 tisoč 

evrov, sredstva pa je v celoti zagotovila Občina 
Luče. Lastnik zemljišča Ivan Moličnik je del, po 
katerem poteka cesta,  odstopil občini in plačal 
stroške geodetskih meritev ter prenosa, kar je 
zneslo nekaj sto evrov. To je bil v tem predelu še 
zadnji daljši odsek neasfaltirane ceste, ki pove-
zuje Struge čez domačiji Kosmač in Na Jamah 
do povezovalne ceste proti Loki oziroma nazaj 
do Konjskega Vrha in Strug. 

Po tem, ko bodo sredi poletja posodobili še 
nekaj odsekov cest v občini, bodo septembra 
asfaltirali še cesto v Podveži do kmetije Planin-
šek v skupni dolžini okrog 4.200 metrov. Tako 
bo skupna vrednost letos posodobljenih cest 
na območju občine Luče kar pol milijona evrov, 
vse investicije pa bodo financirane iz občinske-
ga proračuna.

Jože Miklavc

10 LET ZAVODA SAVINJA

Pot ni bila vedno lahka, a 
vztrajnosti jim ne manjka

Zavod Savinja je ob 10. obletnici poslovanja 
na Ljubnem ob Savinji pripravil praznovanje, na 
katerega so povabili posameznike, zaslužne za 
nastanek in delovanje zavoda, ter občane. Ude-
ležence slovesnosti sta pozdravili direktorica za-
voda Cvetka Mavrič in podžupanja Občine Ljub-
no Anka Rakun. 

Cvetka Mavrič, ki Savinjo vodi od leta 2007, 
je predstavila svoj pogled na delo zavoda in iz-
luščila vidnejše rezultate. Zavod je bil ustano-
vljen kot podeželsko razvojno jedro za podporo 
podjetništvu. A sofinanciranje tega programa je 
kmalu zamrlo in treba se je bilo znajti po svo-

je. Poprijeli so za različna dela in obstali, šele z 
upravljanjem LAS – Društva za razvoj podeželja 
Zgornje Savinjske in Šaleške doline pa se je za 
zavod pričelo stabilnejše obdobje.

Fašunova hiša, v kateri zavod domuje, je bila 
v minulih letih prizorišče številnih dogodkov, izo-
braževanj in srečanj. V njej so nastale tudi ideje 
za izvedbo treh Flosarskih balov, katere je izpe-

ljal Zavod Savinja, največ obiskovalcev pa so v 
hišo prav gotovo pripeljale vezilje ob razstavah 
vezenin. V njihovi kuhinji so stalni gostje šolarji, 
gospodinje in upokojenci, v preurejenih prosto-
rih v nadstropju pa potekajo razni dogodki, raz-
stave in srečanja.

Podžupanja Anka Rakun je z obiskovalci de-
lila spomine na nakup Fašunove hiše in na šte-
vilne dogodke, ki so se zgodili v njej. Pozdravne 
besede in čestitke ob obletnici je spregovoril tudi 
župan Franjo Naraločnik. Hišo je za to priložnost 
s filcanimi slikami obogatila Špela Orešnik, do-
godek pa so z ubranim petjem obogatile članice 
družinskega kvarteta Štiglic.

Štefka Sem

Ob 10. obletnici delovanja sta spomine na 
prehojeno pot obujali direktorica zavoda Savinja 

Cvetka Mavrič (levo) in podžupanja Občine 
Ljubno Anka Rakun. (Foto: Štefka Sem)
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INTERVJU Z ŽUPANOM OBČINE LJUBNO FRANJEM NARALOČNIKOM

»Majhne občine, kot je naša, 
so se dokazale kot gonilo 

napredka«

Franjo Naraločnik, župan občine 
Ljubno, končuje svoj prvi županski 
mandat. Prej je bil direktor ljubenske 
občinske uprave. V razgovoru je po-
vedal, kako so mu te izkušnje poma-
gale pri opravljanju županskih dol-
žnosti. Potrdil je, da namerava na je-
senskih lokalnih volitvah ponovno 
kandidirati, čeprav se položaj sloven-
skih občin zlasti iz finančnega vidika 
nenehno slabša, da težko izpolnjujejo 
svoje osnovne naloge. A v sodelova-
nju z domačim gospodarstvom, dru-
štvi in prebivalci, meni Naraločnik, se 
da marsikaj narediti. So v fazi spre-
jemanja dolgoročne razvojne strate-
gije, ki bo začrtala nadaljnjo pot. Vo-
lje za dobro delo v skupno korist ne 
manjka - ne njemu ne občanom. 

- Končuje se vaš prvi županski mandat. Pa že 
na začetku pogovora vprašanje, ali boste po-
novno kandidirali?

Mislim, da imamo v občini stvari zastavlje-
ne v pravi smeri, kar nekaj je še nedokončanih 
projektov, imamo zanimive načrte, ki jih želimo 
skupaj dokončati, zato sem se odločil ponovno 
kandidirati za župana občine Ljubno. Menim tu-
di, da smo priča prelomnemu času, ko se več-

krat govori o nadaljnji usodi sedanjih lokalnih 
skupnosti. Zato je po mojem prav, da županska 
mesta zasedajo ljudje z izkušnjami, ki bodo zna-
li argumentirano zagovarjati smiselnost lokalne 
organiziranosti in preprečevati preveliko centra-
lizacijo, ko bi podeželska območja ostala na ob-
robju tudi v vsebinskem smislu, ne samo v geo-
grafskem.

- To je vaš prvi županski mandat, a ste si šte-
vilne izkušnje nabrali v dolgih letih kot direktor 
občinske uprave, kar vam pri sedanjem delu 
najbrž pride prav ...

Gotovo je poznavanje delovanja lokalne sku-
pnosti, ki sem jo spoznal pri delu v občinski 
upravi, velika prednost. Potreboval bi jo vsak žu-
pan. Poznaš operativno realizacijo oziroma de-
lovanje uprave, kako uresničevati številne nalo-
ge in zadane projekte. Poznaš delovanje javnih 
zavodov in regijskih inštitucij. Poznaš morebitne 
rezerve in možnosti delovanja občinske in javne 
uprave, veš, kje iskati informacije – tudi na dr-
žavni ravni. Vendar pa se kot župan večkrat sre-
čuješ tudi z vidiki, ki jih prej nisi poznal. In spre-
jemati moraš odločitve, za katere si odgovoren 
občanom.

- Za uresničevanje zadanih ciljev je potrebno 
sodelovanje številnih deležnikov. Kako je s tem 
v vaši občini?

Pri nas je sodelovanje z občinsko upravo in 
občinskim svetom na visoki ravni. Prav tako lah-
ko vedno računamo na pomoč in podporo šte-
vilnih društev, kar je še posebej vidno ob orga-
nizaciji različnih prireditev, pri čemer še posebej 
izstopata dva sklopa, to je Flosarski bal in tekme 
za svetovni pokal v smučarskih skokih za žen-
ske. Zlasti slednja prireditev je prepoznavnost 
Ljubnega ponesla širom po svetu.

- Občina se je na spremembe v organizaciji 
prireditev, ko je Ljubno uspelo dobiti tekme sve-
tovnega pokala, odzvala z nekaterimi kadro-
vskimi spremembami. Tudi Flosarski bal in ce-
lotna promocija občine sta narekovala drugač-
no organiziranost. 

Ker smo te prireditve uspeli kakovostno dvi-
gniti na višji nivo, je bil s strani občine potre-
ben drugačen pristop. Za namene organiza-
cije in promocije smo najprej za določen čas 
zaposlili novega sodelavca, kar se že odra-
ža na terenu, drugi sodelavci občinske upra-
ve se tako lahko posvečajo ostalim nalogam. 
Ker je ena od sodelavk odšla v pokoj, omenje-

ni sodelavec sedaj delno pokriva tudi podro-
čje financ. 

- Ko ste že omenili področje financ, kako za-
gotavljate likvidnost?

Zaenkrat nam uspeva brez večjih zadolže-
vanj. Težava je v tem, da občina od države še 
ni dobila sredstev, ki ji gredo po 21. in 23. členu 
zakona o financiranju občin. Niti še nimamo od-
govora, kdaj in v kakšnem deležu jih bomo pre-
jeli. Tudi za izvedbo projektov, ki se sofinancirajo 
iz evropskih sredstev, moramo najprej sami za-
ložiti denar, ki ga dobimo vrnjenega šele po za-
ključku del.

- Vaša občina je evropski denar znala kar do-
bro porabiti. Številni projekti so bili izvedeni s 
pomočjo sredstev države ali evropskih skladov.

Ja, pa ni šlo vedno gladko. Pred dvema leto-
ma smo na razpis prijavili projekt prenove trške-
ga jedra, vendar smo od agencije za kmetijske 
trge dobili negativen odgovor. Pritožili smo se na 

višjo stopnjo in s pritožbo uspeli ter pričeli z de-
li. Tako smo nedavno predali namenu dodobra 
prenovljeno zgornje območje trga od zdravstve-
nega doma in pekarne proti Janezovemu polju. 
Poleg ceste, razsvetljave in pločnikov smo ure-
dili še del vodovoda in javne komunalne vode.

- To pa ni edina tovrstna pridobitev v vašem 
mandatu ... 

Priprave na nekatere investicije so se zače-
le že v prejšnjem mandatu. Tako smo potem z 
evropskim sofinanciranjem uredili drugo fazo 
obnove trškega jedra, prenovili kulturni dom in 
skupaj z Zgornjesavinjsko kmetijsko zadrugo 
tudi zadružni objekt. Za tem smo se lotili ener-
getske sanacije osnovne šole in delne preno-
ve vrtca, pa kanalizacije v Podteru in še več po-
membnih projektov, ki zagotavljajo osnovno ko-
munalno opremo. V drugi polovici tega štirile-
tnega mandata smo pričeli z intenzivnim inve-
sticijskim ciklom. Letos končujemo tri izjemne 
projekte, to so izvedba kanalizacije v Juvanju in 
Radmirju, prenova trškega jedra in rekonstrukci-
ja Pažetovega mostu.

Franjo Naraločnik (Foto: Marija Lebar)

»Gotovo je poznavanje delovanja 
lokalne skupnosti, ki sem jo spo-
znal pri delu v občinski upravi, ve-
lika prednost. Potreboval bi jo vsak 
župan.«
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- Vam zagotavljanje virov za plačilo tolikšnih 
investicij predstavlja težave? O kakšnih vredno-
stih sploh govorimo?

Naš proračun, ki je težak okoli štiri milijone 
sto tisoč evrov, je zelo razvojno naravnan. Pre-
cejšen poudarek – približno polovico proračuna 
– je namenjen naložbam. Projekti, ki jih konču-
jemo letos, so vredni okoli dva milijona, od če-
sar je približno polovica evropskih sredstev. To-
likšnega denarja pri vseh drugih obveznostih in 
pri nezanesljivih prihodkih s strani države ni lah-
ko zagotavljati. To dosegamo z izjemno gospo-
darnim in transparentnim ravnanjem z javnim 
denarjem. Potrebna pa je tudi strokovna pripra-
va dokumentacije.

Pri pripravi proračunov se je treba odločiti za 
prioritete in občanom povedati, da kljub željam 
preko okvirov finančnih zmožnosti pač ne gre. 
Pri oblikovanju proračunov so zelo aktivni tudi 
občinski svetniki in želijo za svoja naselja »iztrži-
ti« čim več. Vendar ko predstaviš program, se da 
pogovarjati in skupaj odločiti, kaj je nujno in kaj 
morda lahko še malo počaka. 

Poskušamo zagotavljati enakomeren razvoj 
na območju celotne občine, zato smo uredili šte-
vilne odseke prej makadamskih cest do oddalje-
nejših naselij ter kmetij in jih asfaltirali, uredili in 
prenovili smo kar nekaj manjših mostov. Pri tem 
so občani pokazali veliko razumevanja in marsi-
kje s prostovoljnim delom in finančnimi sredstvi 
tudi sami pripomogli k uresničitvi zadanih ciljev.

- Pravite, da z denarjem gospodarite razu-
mno in pregledno. Pred časom ste imeli na ob-
čini protikorupcijsko komisijo. Kakšne so bile 
ugotovitve?

Res je, pred časom je na podlagi anonimne 
prijave naše delovanje vzela pod drobnogled 
protikorupcijska komisija. Po temeljitem pregle-
du je ovrgla sum na morebitna koruptivna rav-
nanja in potrdila pravilnost našega dela in po-
slovanja z izvajalci naročil.

Trenutno poteka pregled dela občine tudi s 
strani računskega sodišča. Nimamo še konč-
nih izsledkov, na delovnem sestanku ob uskla-
jevanju končnega poročila pa nam je bilo pove-
dano, da so bila ugotovljena le izjemno majhna 
odstopanja od zakonskih podlag. Sam se pred-
pisov po najboljših močeh poskušam dosledno 
držati in podobno zahtevam tudi od zaposlenih 
v občinski upravi.

- Delo občine ves čas spremlja tudi nadzor-
ni odbor. Glede na poročilo, ki je bilo nedavno 
predloženo občinskemu svetu, tudi ta nima ka-
kšnih posebnih pripomb na delo občinske upra-
ve?

Sodelovanje z nadzornim odborom je dobro. 
Deluje zelo konstruktivno in strogo bdi nad za-
konitostjo porabe javnega denarja. Tudi pri nji-
hovih pregledih bistvenih odstopanj ni ugotovlje-
nih. 

- Za izvedbo številnih razvojnih projektov in 
ostalih nalog občine je potrebno dobro sodelo-
vanje župana z občinskim svetom, ki o tem od-
loča. Kako vam gre na tem področju?

Že kot direktor občinske uprave sem zasto-
pal načelo, da je potrebno pred sejami občin-
skega sveta predloge in gradiva dobro prede-
lati in uskladiti na delovnih telesih občinskega 
sveta. Moram poudariti, da imamo v odborih in 
komisijah dobre ekipe, ki s svojim strokovnim 
znanjem pokrivajo številna področja. Zaveda-
jo se svojih odgovornosti in jih jemljejo resno. 
Občinska uprava pa poskrbi za strokovno pri-
pravo predlogov. Na občinski svet pridemo ta-
ko z že izdelanimi predlogi in vnaprej predlaga-
nimi rešitvami.

- Ali to pomeni, da svetniki le še potrjujejo 
predloge? Ni nasprotovanj?

Moram povedati, da se ob različnih priložno-
stih razvije tudi širša razprava, vsi svetniki se ve-
dno ne strinjajo s podanimi predlogi. Predočijo 
svoja videnja in morebitne pomisleke, ki jih skrb-
no preučimo. Kdaj doživimo tudi kakšno kritiko, 

vendar je razprava vedno na visoki ravni in ne-
nazadnje je konstruktivna kritika zmeraj dobro-
došla, saj lahko pripomore k dobrim rešitvam. 
Naj dodam še to, da večino sklepov na občin-
skem svetu sprejemamo s konsenzom in sogla-
sno.

- Občina Ljubno se ponaša s številnimi dobri-
mi podjetji. Kakšni so odnosi med občino in tu-
kajšnjim gospodarstvom?

Glede na splošne težave slovenskega gospo-
darstva smo v naši občini zadovoljni, da smo s 
pravočasno izvedbo komunalno urejene indu-
strijsko obrtne cone zagotovili območje in pri-
meren prostor za uspešne gospodarske su-
bjekte in njihove dejavnosti. Nedavno sem pred-
stavnike večjih podjetij povabil na sestanek, da 
se pogovorimo, kje bi lahko občina – seveda v 
okviru svojih pristojnosti – še pripomogla k bolj-
šemu okolju za razvoj gospodarstva.

Moram poudariti, da nas v občini zelo moti 
dejstvo, da je država zaustavila postopke spre-
membe namembnosti dvanajstim manjšim 

kmetijskim zemljiščem v stavbna. Na teh obmo-
čjih bi želeli podjetniki širiti svojo dosedanjo de-
javnost in bi lahko ustvarili od 30 do 40 novih 
kakovostnih delovnih mest.

- Kot ste povedali, ste veliko denarja uspeli 
dobiti iz evropskih skladov. Kako bo s tem v bo-
doče? Je naslednja finančna perspektiva obe-
tavna? Kot predstavnik občin SAŠA regije v re-
gijskem razvojnem svetu imate vpogled v pro-
grame.

Razvojna perspektiva 2014-2020 prinaša 
slabe obete in krčenje sredstev za občine, zla-
sti tiste na podeželju, in prerazporejanje v centre. 
Ljudje na podeželju bomo morali stopiti skupaj 
in znati zagovarjati svoje interese, zato bo pove-
zovanje in dobro zastopanje nujno.

- Življenje v občini krojijo tudi naravne nesre-
če. Zlasti je bila katastrofalna povodenj novem-
bra 2012. Ste uspeli odpraviti vse posledice?

V zadnjem času smo predali namenu nov Pa-
žetov most, ki ga je uničila poplava, prav tako 
manjši Podbregarjev most, ponekod smo uspeli 
urediti brežine. Vse posledice še niso odpravlje-
ne, pomembno bi bilo misliti na vnaprejšnjo za-
ščito proti poplavam in več državnega denarja 
nameniti poplavni varnosti, kar je tudi sicer na-
loga države.  Pred časom smo se zgornjesavinj-
ski župani s predlogi za zaščito doline pred po-
plavami obrnili na pristojna ministrstva, a odziv 
ni bil ustrezen.

- Kaj so po vašem prioritete občine v priho-
dnjem mandatnem obdobju?

Vsekakor ureditev protipoplavne varnosti. Žal 
je pri ukrepanju občina omejena, protipoplavni 
ukrepi morajo biti zaradi strokovne priprave in 
visokih stroškov gradnje naloga države. Ali pa 
je treba razmišljati v smeri, da se prepusti obči-
nam upravljanje z vodotoki, seveda pa tudi sred-
stva, kar bi nedvomno pospešilo izgradnjo. 

Na našem območju je pereče stanje v Okoni-
ni. Nedavno smo na potoku nad Okonino zgra-
dili zadrževalnik. V teku je izbor izvajalca za ure-
ditev Okoninskega potoka. V zaključni fazi je iz-
delava projektne dokumentacije varovanja leve 
brežine Savinje na območju Budnove žage do 
Pekovskega jeza. Pomembna se mi zdi tudi iz-
gradnja kolesarskih stez tako z vidika prometne 
varnosti kot z vidika turistične ponudbe. Osnovni 
koridorji tras so začrtani in pristopamo k umesti-
tvi kolesarskih stez na parcele.

- Vaša misel za konec tokratnega razgovora?
V sodelovanju je naša moč. Samo tako lahko 

uspemo, posebno v prihajajočem času, ki ni na-
klonjen podeželju in majhnim občinam, ki so se 
dokazale kot gonilo napredka in razvoja pode-
želja. Hkrati je potreben strokoven in odgovoren 
pristop pristojnih služb k nalogam in dogovorje-
nim ciljem, ki bodo ljudem v naših krajih približa-
li standard, ki je večjim centrom samoumeven.  

Pogovarjala se je Marija Lebar

»Razvojna perspektiva 2014-2020 
prinaša slabe obete in krčenje sred-
stev za občine, zlasti tiste na podeže-
lju, in prerazporejanje v centre.«

»Res je, pred časom je na podla-
gi anonimne prijave naše delovanje 
vzela pod drobnogled protikorupcij-
ska komisija. Po temeljitem pregledu 
je ovrgla sum na morebitna korup-
tivna ravnanja in potrdila pravilnost 
našega dela in poslovanja z izvajal-
ci naročil.«
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KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Pawel Huelle: 
Mercedes-

Benz

Zabavna in hkrati ganljiva pripoved bral-
ca popelje na Poljsko v začetku devetdese-
tih, kjer se junak Pawel tako kot njegovi so-
narodnjaki sooča s padcem komunistične-
ga režima. Ko sede v majhnega fiata in se 
z inštruktorico vožnje poda na ulice Gdan-
ska, začne plesti gostobesedne pripovedi o 
ljubezenskih dogodivščinah in tveganih od-
pravah njegovih prednikov ... 

SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA

Zaključek poslanske kariere Jakoba Presečnika 

Jakob Presečnik je kot zgledno ocenil 
sodelovanje z vsemi občinami in župani Zgornje 

Savinjske doline. (Foto: Marija Lebar)

Dolgoletni državnozborski poslanec Sloven-
ske ljudske stranke (SLS) Jakob Presečnik je ob 
zaključku poslanske kariere in odhodu v pokoj 
pripravil srečanje članov zgornjesavinjskih od-
borov stranke. To je bila hkrati priložnost za po-
govor o pripravah na bližajoče se lokalne volitve 
in pogled naprej.

Jakob Presečnik se je na začetku zahvalil 
vsem, s katerimi je korektno sodeloval ves čas 
njegove poslanske kariere. Zgledno je bilo sode-
lovanje z vsemi občinami in župani Zgornje Sa-
vinjske doline. Članice zgornjesavinjskega od-
bora Slovenske ženske zveze so bile po Preseč-
nikovih besedah dostikrat spodbuda za različne 
dejavnosti v stranki, zlasti na humanitarnem po-
dročju, kar je dajalo zagon tudi ostalim članom.

»Vesel sem in ponosen, da sem lahko sode-
loval pri odločitvah v parlamentu in tako mor-
da dodal kakšen kamenček k mozaiku za bolj-
še razmere v Sloveniji in še posebej v Zgornji Sa-
vinjski dolini. Državnozborske volitve so za na-
mi, rezultati so, kakršni so, a treba je delati na-
prej. Slovenska ljudska stranka mora nadaljeva-

ti svoje poslanstvo v dobro vseh prebivalcev na-
še države. Kar zadeva mene osebno, pa odha-
jam v začetku avgusta v pokoj.«

Presečnik je še dodal, da bo imela stranka 
6. decembra izredni kongres, na katerem se bo 
članstvo odločalo o nadaljnji poti. Dogovorili se 
bodo tudi o predsedniku stranke, saj je znano, 
da sedanji predsednik Franc Bogovič, ki je bil iz-
voljen za evropskega poslanca, ne bo kandidi-
ral.

Spregovoril je še član izvršilnega odbora in re-
gijski koordinator stranke Andrej Presečnik. Bra-
tu Jakobu se je zahvalil, ker je »v 23-letnem poli-
tičnem delovanju naredil ogromno delo. Štirikrat 
je bil izvoljen za poslanca, vmes pa je bil tudi mi-
nister.«

Srečanja so se udeležili tudi nekateri zgornje-
savinjski župani, ki so se Jakobu Presečniku za-
hvalili za sodelovanje in pomoč s priložnostnimi 
knjižnimi darili. Za kulturni del dogodka so s slo-
venskimi pesmimi poskrbele Ljudske pevke Lipa 
iz Šmartnega ob Dreti.

Marija Lebar

DESUS

Na lokalnih volitvah v vseh 
občinah s polnimi kandidatnimi 

listami

Izvršilni odbor območne organizacije stranke DeSUS je izrazil zadovoljstvo nad doseženim rezultatom 
na državnozborskih volitvah. (Foto: Stane Podsedenšek)

V torek, 29. julija, se je v Mozirju sestal izvr-
šilni odbor območne organizacije stranke De-
SUS. Na sestanku so najprej analizirali prete-
kle državnozborske volitve, na katerih je za De-
SUS v Zgornji Savinjski dolini kandidirala Dar-
ja Dobovičnik. 

Analiza je pokazala, da je bil odziv volivcev, ki 
so glasovali, za stranko izredno ugoden, zato je 
izvršilni odbor izrazil zadovoljstvo nad doseže-
nim volilnim rezultatom.

Naslednja točka dnevnega reda je bila name-
njena izvedbi lokalnih volitev. Želja DeSUS-a je, 
da bi v vseh zgornjesavinjskih občinah nastopi-
li s polnimi kandidatnimi listami. Več razprave v 
zvezi s tem je bilo o kandidatni listi, s katero želijo 
nastopiti v občini Mozirje, ki ima edina proporcio-
nalni volilni sistem. Tudi v Mozirju želijo nastopiti s 
polno listo, nimajo pa kandidata, ki bi se potego-
val za župansko funkcijo.

SP
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PRIZNANJA OBČINE 
Valentin Orasche za pomoč občanom pri or-

ganizaciji udeležbe naših občank in občanov 
(društev in posameznikov) na sejmih in priredi-
tvah na avstrijskem Koroškem ter za koordina-
cijo pri pridobivanju pomoči iz avstrijske Koro-
ške v času naravne nesreče – žledoloma.

Bogomir Bogo Gorjan za podporo in po-
moč Solčavanom pri izvajanju pomembnih 
projektov, za odigrano pomembno povezo-
valno vlogo med nekdanjo krajevno skupno-
stjo Solčava in različnimi ključnimi inštituci-
jami v državi. 

Anton Cigala za dolgoletno in zanesljivo 
pomoč pri upravljanju in vzdrževanju župnij-
ske cerkve ter za pomoč pri izvedbi turistič-
nih in drugih ogledov cerkve - dragocenega 
kulturnega sakralnega spomenika.

Eltras d.o.o. za uspešno delovanje že pre-
ko 30 let in nenehno usmerjenost v razvoj, s 
čimer zagotavlja številna delovna mesta v 
kraju. 

Davorin Lenko za izjemen uspeh na literar-
nem področju, ki ga je dosegel z romanom 
Telesa v temi, za katerega je prejel prestižno 
Kresnikovo nagrado.

Alojz Ternar za uspešno izvedbo sana-
cije in restavracije sakralnega spomenika - 
župnijske cerkve Marije Snežne v Solčavi in 
uspešno vodenje gospodarstva župnije. 

ŽUPANOVA PRIZNANJA 
PGD Solčava za profesionalno opravljeno 

delo in izjemno požrtvovalnost tako posame-
znikov kot društva v času naravne nesreče 
– žledoloma v letošnjem letu in za siceršnjo 
nenehno pripravljenost pomagati ljudem.

Jozef Maria Debets za izjemno bogato 
zbirko metuljev, s katero je vedno na razpo-
lago za izpopolnitev številnih krajevnih do-
godkov ter za njegov pomemben prispevek 
k vzgoji za trajnostni življenjski slog.

Franci Podbrežnik za izjemne svojstvene 
izvedbe prireditev na Solčavskem, kjer vklju-
čuje najširši krog domačih ljudi in s tem pri-
pomore k pripadnosti kraju.

Jernej Slapnik za dragocen prispevek k 
prepoznavnosti kraja in k prenosu vedenja o 
naši zgodovini in kulturi na mlajše rodove, k 
čemur pripomore s svojo pojavnostjo in upo-
rabo solčavskega govora pri kulturnem in 
turističnem delovanju in z dobrim poznava-
njem in interpretacijo po zapisih Robanove-
ga Joža in solčavskih štorij. 

SLOVESNOST OB PRAZNIKU OBČINE SOLČAVA

»Medsebojno povezani smo 
močni« 

prioriteta. Čaka nas obdobje, polno izzivov. Ne 
prepustimo se vsesplošnemu malodušju dana-
šnjih časov. Z zagnanostjo bomo gradili kvalite-
to bivanja nas in naših otrok. Medsebojno pove-
zani smo močni,« je optimistično zaključil Lipnik.

PRIZNANJA VSAKA ŠTIRI LETA
Za občino s tako malo prebivalci, kot jih je v 

solčavski, vsakoletna delitev priznanj ne bi bila 
smiselna, zato se posameznikom, ki so za delo 
in življenje v občini še posebej zaslužni, zahvali-
jo vsaka štiri leta. Podeljena so bila štiri župano-
va priznanja, šest občinskih priznanj in naziv ča-
stnega občana. 

Slednjega je prejel dr. Rado Genorio za po-
moč pri pripravi in izvajanju razvojnih projek-
tov občine, za povezovalno vlogo med občino in 
različnimi inštitucijami v Sloveniji in Evropski uni-
ji ter za doprinos k prepoznavnosti Solčavskega 
kot destinacije odličnosti širom po svetu. Dr. Ge-
norio je velik prijatelj Solčave. Njegovo delovanje 
na Solčavskem sega že v obdobje odpiranja Pa-
vličevega sedla in vzpostavljanja cestne pove-
zave proti sosednji Avstriji. Vedno je pripravljen 
pomagati, posebne zasluge pa ima za uspešno 
izvedbo projekta Stara, nova Rinka.

Rdeča nit kulturnega programa je bila 120-le-
tnica izgradnje ceste, ki je Solčavsko povezala 
z ostalimi kraji Zgornje Savinjske doline. Zgod-
bo o tem so predstavili člani Kulturnega društva 
Franc Herle, zapela sta domači ženski in meša-
ni pevski zbor. Za konec je sledilo še preseneče-
nje – v goste so prišli Fantje s Praprotna, ki tudi 
po smrti Lojzeta Slaka razveseljujejo z lepo pe-
smijo.

Marija Lebar

V petek, 1. avgusta, je Občina Solčava obele-
žila svoj praznik. Tokrat je bilo dogajanje še po-
sebej slovesno, saj so poleg občinskih in župa-
novih priznanj podelili tudi naziv častnega obča-
na, ki ga je prejel dr. Rado Genorio. 

URESNIČENI MNOGI NAČRTI
V slovesnem nagovoru je župan Alojz Lipnik 

poudaril, da je smer razvoja prava: »Potrditev te-
ga so odzivi od drugod: Solčavsko – Evropska 
destinacija odličnosti za razvoj v varovanih ob-
močjih, uvrstitev naše občine v letu 2012 med 
šest najbolj razvijajočih se občin v Sloveniji – 
plaketa Zlati kamen, uvrstitev centra Rinka med 

tri zmagovalce izbrane izmed 400 objekti v javni 
rabi na območju celotnega evropskega alpske-
ga prostora … Možnosti sofinanciranja iz evrop-
skih skladov smo dodobra izkoristili. Od leta 
2006 do danes se je premoženje občine dvigni-
lo z dobrih 900 tisoč evrov na skoraj 4,5 milijo-
na. V tem času smo zadolženost občine zmanj-
šali za dober milijon, odplačati bo potrebno še 
slabih 600 tisoč evrov.«

»ČAKA NAS OBDOBJE, POLNO IZZIVOV«
Vse manj se bo mogoče zanašati na pomoč 

od drugod, ocenjuje solčavski župan, zato bo 
potrebno še bolj zavihati rokave in v povezano-
sti doseči razmere, ki bodo spodbudne za seda-
njo in prihodnje generacije. Priložnosti je kar ne-
kaj, zlasti razvoj sonaravnega turizma. A zgolj 
na eno panogo se ne kaže zanašati, zato je po-
trebno razvijati malo gospodarstvo – zlasti na 
področju predelave lesa in živilskih proizvodov.

Socialne teme prihajajo vse bolj v ospredje. 
»Skrb za sočloveka, za mlade, starejše, je naša 

Občinski nagrajenci z županom Alojzem Lipnikom, drugi z leve novi častni občan Solčave dr. Rado 
Genorio. (Foto: Marija Lebar)
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ZLATO PRIZNANJE
Ribiška družina Ljubno ob Savinji za požrtvo-

valno delo na področju ribištva, za ohranjanje 
vodnega življa in dobro sodelovanje z drugimi 
organizacijami 

Jože Vodušek za dolgoletno uspešno vode-
nje društva upokojencev in planinskega društva, 
za bogato pevsko in dramsko udejstvovanje ter 
izdelovanje ljubenskih potic

SREBRNO PRIZNANJE 
Kulturno društvo Ljubno ob Savinji za več kot 

90-letno delo na področju kulture in skrbno ure-
janje kulturnega doma 

Smučarsko skakalni klub Ljubno BTC za 
uspešno organizacijo ženskih tekem svetovne-
ga pokala, vzgojo uspešnih skakalcev ter 80 let 
skokov na Ljubnem in 60 let kluba

BRONASTO PRIZNANJE 
predsednik PGD Ljubno Slavko Fludernik
predsednik PGD Okonina Franc Fricelj 
podjetnik Marko Kladnik 
športnik invalid Blaž Kramar

PRIZNANJE ŽUPANA 
družina Matjaž
Jože Marovt – Pepi
Rudi Nadlučnik 
kuharska ekipa Ljubenski flosarji

ZŠAM ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Srebrno priznanje za sodelovanje 
s policijo

Generalni direktor policije Stanislav Veniger je 
častnemu predsedniku ZŠAM Zgornje Savinjske 

doline Francu Tkavcu izročil srebrno priznanje za 
sodelovanje (Fotodokumentacija PP Mozirje)

Kot smo že omenili, so na predlog Policijske 
postaje Mozirje ob dnevu policije na slovesnosti 
v Velenju ZŠAM Zgornje Savinjske doline podelili 
visoko priznanje Ministrstva za notranje zadeve 
RS za dolgoletno odlično sodelovanje s policijo 
z namenom večje prometne varnosti in preventi-
ve ter vzgoje v cestnem prometu. 

Ob tej priložnosti so poleg pisnega prizna-
nja in plakete, ki jo je častnemu predsedniku 
ZŠAM Zgornje Savinjske doline Francu Tkavcu 
izročil generalni direktor policije Stanislav Veni-
ger, združenju poklonili tudi trak za prapor »sre-
brni znak za sodelovanje«. Le-tega je pred krat-
kim v navzočnosti članov vodstva ZŠAM Zgor-
nje Savinjske doline na društveni prapor pripel 
pomočnik komandirja Policijske postaje Mozir-
je Matjaž Sem.

Jože Miklavc

SVEČANA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUBNO

V dobri kondiciji na začetku nove finančne 
perspektive

Letošnji nagrajenci Občine Ljubno z županom Franjem Naraločnikom in podžupanjo Anko Rakun. 
(Foto: Štefka Sem)

Prvi petek v avgustu je na Ljubnem ob Savi-
nji potekala svečana seja ob občinskem pra-
zniku, na kateri so podelili nagrade zaslužnim 
občanom in društvom. Ideje in dejanja, ki se 
porajajo posameznikom ali skupinam in za ka-
tere imajo le-ti toliko poguma, da jih uresničijo, 
so pomembne za prepoznavnost kraja ter v za-
dovoljstvo  in ponos njim samim in širši javno-
sti, občina pa v dokaz hvaležnosti takšne ljudi 
nagrajuje, je povedala voditeljica prireditve An-
dreja Lenko. 

Župan Franjo Naraločnik se je v govoru za-
hvalil vsem dobitnikom priznanj za njihov pri-
spevek k razvoju občine. Dejal je, da praznik ob-
čine letos upravičeno praznujejo zelo slovesno, 
saj so uspešno zaključili nekaj velikih projektov, 
med njimi rekonstrukcijo Pažetovega mosta, ob-
novo dela trškega jedra, obnovo prostorov kul-
turnega doma, rekonstrukcijo Podbregarjevega 
mostu, namenu pa so predali tudi vozilo okonin-
skih gasilcev. 

»Praznujemo pa seveda tudi delovno, saj po-
leg izgradnje kanalizacijskega sistema v Juva-

nju in Radmirju letos veliko skrb namenjamo 
tudi vzdrževanju in sanaciji lokalnih in gozdnih 
cest, ki so bile poškodovane v poplavah in žle-
dolomu,« je povedal Naraločnik in dodal, da so 
za projekte poleg vloženih lastnih sredstev uspe-
šno kandidirali in pridobili veliko nepovratnih 
evropskih sredstev. Poudaril je še, da je občina 
nezadolžena in v dobri kondiciji na začetku no-
ve finančne perspektive 2014-2020. 

V imenu dobitnikov nagrad se je zahvalil Jo-
že Vodušek. Dejal je, da so priznanja zahvala za 

preteklo delo in hkrati spodbuda ter obveza za 
nadaljnje delo. V imenu SSK Ljubno BTC se je 
občini, članom kluba in vsem občanom zahva-
lil Alojz Murko, saj odmevnih skakalnih tekem na 
Ljubnem ob Savinji brez vseh ne bi bilo.

Prijetno praznovanje v dvorani kulturnega do-
ma so obogatili pevci Mešanega pevskega zbo-
ra Ljubno ob Savinji, ki so ob zaključku zapeli tu-
di Ljubensko, za dodatno popestritev programa 
pa je poskrbel harmonikar Robi Weiss.

Štefka Sem
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Nekaj spominov naših godcev (7)

MARTIN BRGLEZ - ŽOVNE 
(NADALJEVANJE) 

Godčevska pridiga

Mene je prijela huda jeza,
nad nemoralnim stanjem v tej družbi.
Zato pristavim v svoji pridigi sledeče,
da Gospod dejal je svojim apolostolom goreče:
Pasi moje ovce, pasi moja jagneta!
Ko pa pride, ljubi moji godci, sodni dan,
se bodo zbrali okoli božjega prestola vsi sve-
tniki,
verniki in neverniki, klenetisti, fliglhornisti,
helogonisti, kakor tudi trompetovci, 
bo zaklical tudi Gospod:
Johan k meni – jaz se ne bom javil in Gospod bo 
enkrat glasneje zaklical:
Johan k meni, jaz se pa spet ne bom oglasil in 
Gospod bo tretjič zaklical –
Johan k meni, jaz pa stopil bom pred njegov pre-
stol v tla uprtih oči. 
In Gospod me bo vprašal - Johan, kje imaš svo-
je ovčke? 
Jaz pa bom obupan odgovoril – gospod, ni-
mam ovac, imam le svinje – prašičke imam, Go-
spod!

Nagovarjanje neveste (pogajanje za nevesto 
pred zaprtimi vrati hiše njenih staršev)

Hvaljen bodi Jezus Kristus, dobro jutro nam 
vsem Bog daj! 

Hišni oče in gospodar in oče starešina ali spite, 
ali bedite ali zna biti presveto Trojico premišljujete. 
Ta prvo peršono, Boga očeta, kateri nas je ustva-
ril? Je prav! Pa zdaj pustite to pobožno premišlje-
vanje na stran in obrnite se k nam in nam dajte 
tak' odgovor, da bo prav za vas in za nas in po vo-
lji usmiljenega Boga v svetih nebesih.

(Godci zaigrajo)
Jaz sem klical k prvemu, kličem k drugemu, 

če premišljujete drugo božjo peršono? Boga si-
na, kateri nas je odrešil, je prav! Ali obrnite se k 
nam in pustite vse na stran in nam dajte tak' od-
govor, da bo za nas in za vas povšeči Bogu vse-
mogočnemu gor v svetih nebesih.

(Godci zaigrajo)   
Jaz sem klical k prvemu, drugemu, zdaj kliče 

k tretjemu. Premišljujete znabiti tretjo božjo per-
šono? Boga svetega Duha! Kateri nas je pri sve-

tem krstu posvetil in se razodel in videti dal pri 
potoku Jordanu v Palestini – sveti deželi. Kjer je 
sv. Krstnik Jezusa krščeval. Pustite vse na stran 
in obrnite se k nam, dajte tak' odgovor, da bode 
prav za za vas in za nas in po volji troedinemu 
Bogu v svetih nebesih.

(Godci zaigrajo) 
Iz hiše zakličejo – Kakšen odgovor želite od 

nas? 
(Zunaj hiše odgovorijo)
Hodila sva s tem mladeničem tukaj in videla 

v vašem vrtu dosti lepih in dišečih rožic, pa nje-

mu je le ena všeč, ker je ponižnega in čednega 
duha, kot ponižna vijolica, to želimo od vas, hi-
šni oče, gospodar in oče starešina. Da bi vam 
bila blaga volja njo nam izročiti in sicer v zna-
menju sreče in blage volje z glažkom vina in ro-
žmarinom v roki.

(Od znotraj odpro vrata hiše in potisnejo sko-
zi staro babnico).

Dobra je pa še za drugo se priporočimo!
(Notranji pripeljejo ven okrancljano devico, ki 

jo prevzamejo zunanji in jo predajo pratfirerju, ta 
spregovori): 

Hvala vam zadnjo hišni oče in oče starešina, 
mi se priporočamo za drugo!

(Vrata hiše se odpro in ven stopi nevesta 
s kozarcem vina v roki, ki ga ponudi ženinu, 
ta potem, ko vino poskusi, preda kozarec sta-
rešini): 

Pijem najprej na čast Bogu, na čast preblagi 
Devici Mariji, vsem izvoljenim svetnikom v nebe-
sih, na stanovitno srečo, veselje in zadovoljnost 
ženinu in nevesti, do visoke starosti v vedni mi-
losti milosti pri bogu, zdaj v življenju in pozne-
je v svetih nebesih! Napijem tudi naši celi družbi, 
da bi bili vsi enkrat povabljeni na ženitnino pred 
Božje jagnje, do bi z Marijo in izvoljenimi, Boga 
častili na vse večne čase. Živijo!

Odpravljanje k poroki

Le jemlji nevesta slovo, na božjo pot gremo s ta-
bo.
Zdaj vzeli ti ledik stan in dali te bomo možu.

*
Le jemlji nevesta slovo, k poroki it' sram te ne bo.
Devica poštena si b'la, poštena za možem boš šla.

*
Le jemlji nevesta slovo, od svoj'ga očeta lepo,
skrbeli veliko za te, zahvali jih srčno za vse.

*

Le jemlji nevesta slovo, materi poljubi roko,
oh kol'ko so 'meli skrbi, da zrastla poštena si ti.

*
Le jemlji nevesta slovo, od bratov in sester lepo,
prijazno jim roko podaj, da preveč ne jokajo 
zdaj.

*
Le jemlji nevesta slovo od znancev in žlahte tako,
da bode na Jezus vesel med svate nebeške nas 
vzel.

Ko beremo te sestavke, se moramo zaveda-
ti, da so nastajali daleč nazaj. Prav zanimivo je 
izrazje, nadvse pomembno pa je, da stavki niso 
prepleteni z germanizmom, kar je sicer bila te-
daj navada, posebno med rokodelci, ki so mo-
rali pred mojstrskim izpitom na »valc«, to je na 
pot po strokovne izkušnje v tuje dežele. Seveda 
so potem za razna orodja in opravila uporablja-
li tuje izraze, za izvijač, denimo, šraufenciger in 
podobno. 

Na sploh so predvsem hribovski prebivalci 
ohranjali slovenske izraze, seveda so marsi-
katerega povedali, kot so pač znali. Bolj je po-
membno, da so naši  predniki poznali slove-
sne obrede, ki so bili v vsakem okolju po svo-
je značilni.

Šmihelska godba pri Sv. Križu nad Belimi vodami kmalu po prvi svetovni vojni, ko so »vlekli« 
v zvonik nove zvonove.
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RAZSTAVE ROČNIH DEL, ZELIŠČ, ŽIVALI IN METULJEV V SOLČAVI 

Solčavani znova dokazali, da imajo kaj pokazati

Obiskovalke so občudovale pletenine, vezenine, 
kvačkane prte in izdelke iz različnih materialov. 

(Foto: Marija Šukalo)

Zadnji petek v juliju so prižgali oglarsko ko-
po v Logarski dolini. S tem dejanjem se je pri-
čel tridnevni sklop dogodkov v okviru 22. Solča-
vskih dnevov v organizaciji Centra Rinka – Za-
voda za turizem in trajnostni razvoj Solčavske-
ga v sodelovanju z društvi in posamezniki. Po-
membno mesto v programu prireditev so pred-
stavljale razstave.

Divjad na Solčavskem so lovci poimenovali 
razstavo uplenjenih trofej, ki so jo postavili v lo-
vskem domu. V župnišču so bili na ogled izdel-
ki za dom in vsakdanjo rabo ter okras, ki so na-
stali pod spretnimi prsti domačinov. Tako so lah-
ko obiskovalci občudovali pletenine, vezenine, 
kvačkane prte, likovna dela in izdelke iz različ-
nih materialov. 

Razstavi zdravilnih zelišč in metuljev sta pričali 
o tem, da je narava na Solčavskem še vedno ne-
okrnjena. Tisti, ki prisegajo na izdelke iz domače 
volne, so se ustavili v prostorih društva Bicka, kjer 
so bili na ogled polsteni izdelki. Slednje so lahko 
tudi sami izdelali v delavnici polstenja. 

Ljubitelji rekreacije so se podali na voden po-
hod po naravoslovno-etnografski poti. Drugi so 
se preizkusili v spretnostni vožnji z električnimi 
skuterji in električnimi transporterji ali pa so se 
podali na panoramsko vožnjo proti Logarski do-
lini z električnim klubskim vozilom. 

V Fidovem gaju so organizirali ogled zelišč, 
na planšariji v Robanovem kotu pa so kuhali tra-
dicionalno solčavsko jed - masunk.

Marija Šukalo

LJUBNO OB SAVINJI

Zabavno 
nedeljsko 
popoldne 

Zadnjo julijsko nedeljo je pri ljubenskem lo-
vskem domu potekalo druženje z ljudskimi pev-
ci in godci. Pred tem je bila v cerkvi sv. Miklavža 
v Rastkah maša za flosarje. Dogodek je organi-
ziralo Društvo ljubiteljev lanskega mošta, pove-
zovala pa Urša Retko.

Ljudskih godcev in pevcev na Ljubnem ob 
Savinji in v okolici ne manjka. V okviru tamkaj-
šnjega kulturnega društva so povezani v sekci-
jo, na nastopih pa se jim radi pridružijo tudi mla-
di talenti, katerih čas šele prihaja. Na odru pri lo-
vskem domu so zaigrali in zapeli številni sesta-
vi, ki redno igrajo skupaj, ali pa se zberejo prilo-
žnostno za podobne prireditve. 

Na prireditvenem prostoru so imeli tudi arest, 
v katerem so se nekateri znašli le za kratko, drugi 
pa so v njem preživeli dalj časa. Da je bilo vse po 
pravilih, sta skrbela dežurna policaja, trdna in ne-
podkupljiva, kot se za pomembno »popoldansko« 
službo spodobi. Po nastopu domačih godcev so 
obiskovalce zabavali Okajeni muzikanti, ljubenski 
gasilci pa so skrbeli za prevoze do trga in nazaj.

Štefka Sem

DOMAČIJA MLAKER NA LJUBNEM OB SAVINJI

Označitev edinega znanega odraslega skorša

Udeleženci dogodka na Mlakerjevi domačiji pri informacijski tabli, ki označuje zelo redko drevesno 
vrsto. (Foto: Barbara Rozoničnik)

V okviru praznovanja občinskega praznika 
in 54. Flosarskega bala so v organizaciji Sa-
vinjskega gozdarskega društva Nazarje in revir-
ne pisarne Ljubno ob Savinji Zavoda za gozdo-
ve Slovenije na domačiji Mlaker na Ljubnem ob 
Savinji postavili informacijsko tablo, ki označuje 
redko drevesno vrsto, skorš. 

Krajši priložnostni program je povezoval goz-
dar Lojze Gluk, ki je skupaj s sodelavci drevo 
opazil in poskrbel za njegovo prepoznavnost. Z 
ljudsko pesmijo sta program popestrila doma-
čina Joža in Ivko, z recitacijo pa Slavica Tesov-
nik. Spregovorili so lastnik Mlakerjeve domačije 
in predstavniki Občine Ljubno, Savinjskega goz-
darskega društva in nazarske območne enote 
Zavoda za gozdove. Obiskovalci so imeli prilo-
žnost nazdraviti s skorševim žganjem in posku-
siti skoršev kis.

Mlakerjev skorš raste ob gozdnem robu v bli-
žini kmetije Mlaker, od koder se razprostira ču-

dovit razgled na središče kraja. Gre za samoni-
klo avtohtono drevesno vrsto, ki je zelo redka. 
Gozdarji na področju Zgornje Savinjske in Šale-
ške doline vedo le za to odraslo drevo, kar po-
meni, da gre za izredno posebnost in zname-
nitost naravne dediščine. Obseg drevesa meri 
148 cm, višina znaša 22 metrov. Ocenjujejo, da 
je drevo staro okrog sto let in je v svojih najbolj-
ših letih, saj ta vrsta doseže zelo visoko starost. 
Skorš, sorodnik jerebike, mokovca in breka, slovi 
predvsem zaradi zdravilnosti svojih plodov hru-
škaste oblike, ki so cenjeni kot sadje ali pa pre-
delani v žganje, vino ali marmelado. 

V zadnjih nekaj letih so gozdarji in nekatere 
občine v naših krajih že posadili okrog sto sa-
dik skorša. Prizadevajo si, da bi se ta redka dre-
vesna vrsta vrnila v naše kraje, saj je zaradi ve-
like estetske vrednosti, izjemne zdravilnosti plo-
dov in uporabnosti lesa vredna, da jo obudimo 
iz pozabe. 

Ob tej priložnosti je predstavnik Savinjskega 
gozdarskega društva posebno zahvalo name-
nil družini Martina Klinerja, ki ima čut za ohra-
nitev skorša in ga je bila pripravljena predstavi-
ti tudi ostalim.

Barbara Rozoničnik
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KULTURNO KULINARIČNI VEČER V SOLČAVI

Ob igri dišalo po domačih 
dobrotah 

Igralci Kulturnega društva Franc Herle so predstavili dogodke iz preteklosti 
Solčavskega. (Foto: Marija Šukalo)

Da sta kulinarika in kultura te-
sno povezani, so ponovno doka-
zali v Centru Rinka zadnjo soboto 
v juliju. V sodelovanju s Kulturnim 
društvom Franc Herle so pripravili 
etnološko igro Solčavsko skozi čas 
in ob zaključku postregli z domači-
mi jedmi. 

Kljub temu, da je bila odrska po-
stavitev odigrana že več kot petde-
setkrat, je tudi tokrat pritegnila šte-
vilne obiskovalce. V igri so predsta-
vljeni dogodki iz zgodovine Solča-

vskega in življenje v tem delu doli-
ne v preteklosti. 

Igralsko ekipo, ki so jo sestavlja-
li Luka Prelesnik, Bernardka Ipavec 
in Nejc Slapnik, je s citrami spre-
mljal Klemen Matk. Dodaten čar 
druženja je predstavljal vonj doma-
čih dobrot, ki se še danes znajdejo 
na mizah Solčavanov. Dogodek so 
organizatorji približali tudi tujim go-
stom, saj so ob video projekciji po-
skrbeli za angleški prevod.

Marija Šukalo

RAZSTAVA ILUSTRACIJ NEJKE SELIŠNIK V CENTRU RINKA

Dobra ilustracija prebudi 
fantazijo ljudi

V Centru Rinka so zadnji petek v 
juliju odprli razstavo ilustracij Nej-
ke Selišnik. Pod naslovom Življenje 
med gorami je likovnica skozi svo-
ja ilustratorska dela predstavila ži-
vljenje ljudi na Solčavskem. Bogat 
kulturni program so pripravili pev-
ca Irena Rep in Rafael Zorko ter pe-
snica in pisateljica Danica Pardo. 

O Nejki Selišnik je spregovori-
la Darja Knez in poudarila, da gre 
za tenkočutno opazovalko sveta, 
ki se veseli drobnih radosti. Njene 
ilustracije bogatijo številne knjige 
različnih avtorjev. »Nejkina slika se 
začne, ko jo »pokliče« zgodba, ko 
jo ljudje, ki so skromni v besedah, a 
bogati v dejanjih, ne pustijo ravno-
dušne. Tedaj jo prevzameta prepro-
stost in dobrota ljudi, ki znajo v ži-

vljenju sprejemati vse po neki zdra-
vi logiki ter so odprti in resnični,« je 
med drugim dejala Knezova. 

Postojnčanka, ki jo z Solčavskim 
veže sorodstvena vez, zase pravi, 
da lovi lepe trenutke: »Človek mo-
ra delo, ki ga opravlja, početi z za-
nosom, veseljem, ki prihaja od zno-
traj, iz posebne želje po lepem. Ta-

kšno delo je povsem drugačno od 
dela, ki ga opravljaš le za denar. Za 
vsemi mojimi risbami so osebne 
zgodbe. Dobra ilustracija pričara, 
prebudi fantazijo ljudi. Tekst in ilu-
stracija ne moreta drug brez dru-
gega. Ilustracija namreč približa 
zgodbo.« Nejka Selišnik se je slika-
nju bolj posvetila, odkar je v pokoju, 
riše pa že od ranega otroštva. 

Marija Šukalo

GALERIJA ŠTEKL GORNJI GRAD

Žugmanovi presenetljivo 
realistični motivi

Od konca julija gornjegrajska 
galerija Štekl gosti novo razstavo. 
Tokrat so v njej razstavljene slike in 
risbe – portreti in konji avtorja Ta-

deja Žugmana. Ob otvoritvi razsta-
ve je avtorja predstavila Nika Ko-
lenc, o svojih delih pa je spregovo-
ril tudi avtor sam. Z ubrano pesmijo 

so navdušila Lamprečka dekleta.
Portreti in konji na slikah in ris-

bah slikarja ter arhitekta Tadeja Žu-
gmana so na udeležence odprtja 
razstave naredili globok vtis, kajti 
njegovi portreti so natančni kot fo-
tografije. Avtor je postavil na ogled 
nekaj svojih zgodnjih del in najno-
vejša dela. Žugman se je namreč 
po gimnaziji posvetil študiju arhi-
tekture in se k slikanju ponovno vr-
nil šele v zadnjih letih. 

»Tadej Žugman je resnično ta-
lentiran risar, čeprav nima za se-
boj večletnega študija na slikarski 
akademiji, ima pa dovolj močne ri-
sarske izkušnje, katere je osvojil na 
fakulteti za arhitekturo. Vsekakor je 
dober poznavalec človeške in ži-

valske anatomije,« je mnenje aka-
demskega slikarja Staneta Jagodi-
ca prebrala Nika Kolenc in nadalje-
vala: »Ker se v današnjem času v 
poplavi reizma in diletantizma red-
ko srečamo z virtuozno plemenito 
risbo, nam Žugmanovi realistični 
motivi pomenijo prijetno kreativno 
presenečenje.« 

Stane Jagodic je bil poleg števil-
nih prijateljev umetnika tudi gost 
na otvoritvi razstave, kjer je Kolen-
čeva prebrala še njegovo zgodo-
vino portretov. V imenu kulturne-
ga društva je razstavo odprla Vika 
Venišnik, Kolenčeva pa je pohvalila 
porast obiska tujcev v galeriji v za-
dnjem obdobju.

Štefka Sem

Tadej Žugman je ob odprtju razstave v Gornjem Gradu o svojih delih 
spregovoril tudi sam. (Foto: Štefka Sem)

Ob odprtju razstave je bila Nejka Selišnik deležna številnih čestitk 
obiskovalcev. (Foto: Marija Šukalo)
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13. KRNIČKI DAN

V igrah najboljši Prepihovci, pršut odšel na Dol-Suho

Tek po sukanju okrog kola je bil za nekatere tekmovalce misija nemogoče. 
(Foto: Marija Šukalo)

Da je v slogi moč, so že trinajstič 
zapored dokazali mladi krajani Kr-
nice, ki so sredi julija pripravili za-
bavno prireditev Krnički dan. Dru-
ženje so pričeli z mašo v Krničkem 
vrhu in ga nadaljevali z družabnim 
delom na Logu.

Da je bilo srečanje zanimivejše, 
so medse povabili mlade in mlade 
po srcu iz ostalih krajev doline. Ti so 
se, organizirani v pet ekip, pomerili v 
šaljivih igrah. Pobirali so suho sad-
je iz stepene sladke smetane, se vr-
teli okrog kola in poskušali v najkraj-
šem času priteči do cilja. 

V iskanju sadja si niso smeli po-

magati z rokami, kar je poveča-
lo zanimivost igre. Tek po sukanju 
okrog kola je bil za mnoge pravi 
podvig, ki je nasmejal številno ob-
činstvo. Pri obeh igrah so najbolj-
ši čas dosegli Prepihovci - ekipa, ki 
so jo sestavljali Ljubenci, Solčava-
ni in Lučani.

Veliko zanimanja je poželo tudi 
ugibanje teže pršuta in hitrost tre-
nja orehov, ki so padali skozi cev. 
Tokrat si je pršut prislužil Toni Strni-
šnik z Dol-Suhe, ki se je z oceno te-
že 3,66 kilograma najbolj približal 
dejanski teži 3,62-kilograma. 

Marija Šukalo

VAŠKA TRŽNICA V SOLČAVI 

Ponudba obogatena 
s pesmijo domačih 

muzikantov

Na ogled in za nakup je bil pester izbor različnih izdelkov za dom in 
vsakdanjo rabo. (Foto: Marija Šukalo)

Nedeljsko dogajanje 22. Solča-
vskih dnevov je zaznamovala va-
ška tržnica. Na njej so domačini in 
ostali razstavljavci ponudili pester 
izbor različnih izdelkov za dom in 
vsakdanjo rabo.

V zgornjem delu vasi je Fani-
ka Pahovnik Podkrižnik z Reči-
ce ob Savinji poleg svojih likovnih 
stvaritev ponujala tudi med kmeti-
je Gros, različni dekorativni in upo-
rabni predmeti so vabili na stojnici 
Logarjevih, unikatne ogrlice in ste-
kleni predmeti za darila so bili vaba 
za obiskovalce pri Steklarstvu Tam-
še iz Mozirja. 

Otroci so uživali v igrah in igra-
čah Franca Pahovnika iz Gornje-

ga Grada. Zdravilna olja iz različ-
nih rastlin, semena in pecivo so to-
krat pripeljali iz Celja. Da obiskoval-
ci niso bili lačni in žejni, so z mesni-
mi specialitetami in čajnimi meša-
nicami poskrbeli Firštovi iz Logar-
ske Doline.

V spodnjem delu vasi so člani 
društva upokojencev razstavili ple-
tene in kvačkane izdelke iz doma-
če volne ter predstavili krtačenje 
in predenje v preteklosti. Na ogled 
so bile tudi sklede iz lesa Franca 
Strmčnika iz Luč. Dogajanje na tr-
žnici so dopolnili domači godci, ki 
so navduševali tako Solčavane kot 
obiskovalce od drugod. 

Marija Šukalo

KULINARIČNO RAZISKOVANJE Z BINETOM VOLČIČEM V SOLČAVI

Kuharski mojster 
navdušil s testeninami in 

tatarjem

Kuharski mojster Bine Volčič (desno) je pripravil domače testenine z dimljeno 
postrvjo in kozjim sirom ter hrenovo omako. (Foto: Marija Šukalo)

Sklepno dejanje 22. Solčavskih 
dni zadnjo nedeljo v juliju je bilo ku-
linarično raziskovanje s kuharjem 
Binetom Volčičem. Kuharski moj-
ster, najbolj znan iz oddaje Gostil-
na išče šefa, je pripravil domače te-
stenine z dimljeno postrvjo in koz-
jim sirom ter hrenovo omako. Obi-
skovalci so si ogledali tudi pripravo 
srninega tatarja.

Volčič se kuhanju posveča od 
svojega zgodnjega otroštva. Začel 
je v mamini kuhinji in se nato izo-
braževal na radovljiški srednji go-
stinski in turistični šoli, kasneje pa 
še na višji strokovni šoli za gostin-
stvo in turizem na Bledu. Delovne 
izkušnje si je nabiral v državnem 
protokolu Republike Slovenije in v 
enem od ljubljanskih hotelov. 

Po sedmih letih dela se je podal 
na izobraževanje v Francijo. Po vrni-
tvi v domovino je leta 2009 na 56. 
gostinsko-turističnem zboru v Mari-
boru s kuharjem Urošem Puhanom 
osvojil zlato medaljo v kategoriji Pri-
prava in kuhanje menija ter z ekipo 
hotela Livada tudi pokal kakovosti. 
Trenutno se pripravlja na snemanje 
tretje sezone oddaje Gostilna išče 
šefa in vodi šolo kuhanja.

O svoji kuhinji pravi, da je »zmeša-
na« s francoskimi kuharskimi tehni-
kami, navdihi iz slovenske kuhinje ter 
začinjena z azijskimi okusi. Ravioli z 
omako in srnin tatarski biftek so bili 
vabljivi tako za oko kot za brbončice, 
zato tudi vabila obiskovalcem k po-
kušini ni bilo potrebno dvakrat izreči. 

Marija Šukalo
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54. FLOSARSKI BAL NA LJUBNEM OB SAVINJI

Zelenec Matic Jeraj postal nov član flosarske družine

Letošnji krščenec Matic Jeraj - Šinti je bil deležen dobre mere mrzle Savinje.

Stara ročna mlatilnica iz časov, ko so kmetje še doma sejali žito.

Tudi starodobniki so redni udeleženci povorke na Flosarskem balu.

Flosarji so za gledalce opravili krajšo rajžo.

Prva avgustovska nedelja je bila na Ljubnem ob Savinji ponovno v 
znamenju etnografske prireditve Flosarski bal. Organizatorji, združe-
ni pod okriljem Turističnega društva Naš kraj, so poskrbeli za pestro 
popoldansko dogajanje tako na Placu kot na prireditvenem prostoru 
v Vrbju. Zelenec, ki so ga letos krstili, je bil Matic Jeraj – Šinti, njegov 
boter pa Marjan Žveplan.

beniki in flosarji, le-tem pa so se le-
tos pridružili še člani Društva ljubi-
teljev lanskega mošta in folklorna 
skupina iz Bočne, ki je za obiskoval-
ce v Vrbju zaplesala splet plesov. 

Udeležence v povorki sta z okna 
hotela Planinka spremljala mode-
ratorja dogodka novinka Marjeta 
Zagožen in Nejc Slapnik. Za šte-
vilne obiskovalce, ki so na Placu 

spremljali povorko, sta komentirala 
dela, ki so jih predstavljali na vozo-
vih, in ostale sodelujoče v povorki.

Vrhunec vsakoletnega dogaja-
nja na Flosarskem balu je udira-
nje flosa in flosarski krst. Letos so 
poleg večjega udrli še manjši flos, 
ki sta ga pod nadzorom izkušene-
ga flosarja krmarila dva mlade-

niča. Seveda pa starim, prekalje-
nim flosarjem ni ugajal smrad ze-
lenca, zato so ga kar hitro krstili z 
vodo iz Savinje. Zelenec je bil letos 
Matic Jeraj – Šinti, ki je vse preiz-
kušnje odlično prestal, tudi luplje-
nje krompirja z ostro sekiro, in ta-
ko postal polnopravni član flosar-
ske druščine.

V Vrbju so lahko obiskovalci po-
stali tudi ob stojnicah z različni-
mi domačimi dobrotami in izdelki. 
V akciji Drobtinica so članice dru-
štva Toplica pekle palačinke, izku-
piček prodaje pa namenile otro-
kom iz osnovne šole na Ljubnem 
za malice.

Tekst in foto: Štefka Sem

Rdeča nit letošnje povorke je bilo žito.

Rdeča nit letošnje povorke je bi-
lo žito. Predstavniki okoliških krajev 
so na vozovih prikazovali dela, ki 
so jih nekoč opravljali na kmetih, in 
stroje ter pripomočke, ki so jih upo-
rabljali pri delu. Seveda je po opra-
vljenem delu sledil likof in tudi na 
tega niso pozabili. 

Krajani Radmirja, Tera, Primo-
ža, Planine in Savine so poskrbe-

li za prikaz preteklosti, zgodovin-
sko obarvani pa so bili tudi staro-
dobniki, ki v povorki redno sodelu-
jejo. Z enim izmed njih sta se pope-
ljala tudi župan Franjo Naraločnik 
in predsednik turističnega društva 
Naš kraj Radenko Tešanović.

Kot običajno so na čelu povorke 
korakali konjeniki, praporščaki, god-
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LOGARSKA DOLINA

Znani leteči predmet

Snemalna ekipa je za snemanje uporabila tudi letečega robota s kamero. 

Ko so pred nedavnim člani an-
sambla Modrijani na tratah Logar-
ske doline v »tajnosti« snemali nov 
video spot, je bil promet skozi doli-
no kar malce oviran zaradi leteče-
ga predmeta, ki so ga vsi radove-
dno opazovali. S kamero na lete-

čem (ali lebdečem) robotu je mo-
goče posneti dogajanje iz zraka, 
zato lahko ljubitelji Modrijanov in 
njihove glasbe že v kratkem priča-
kujejo lepe posnetke z motivi iz Lo-
garske doline. 

Jože Miklavc

(Foto: Jože Miklavc)
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ŠESTDESET LET GORANA HORVATA

Človek, poln življenjske energije in fantazijskih 
predstav

Goran Horvat ob nedavnem odprtju razstave ob 
njegovi 60-letnici v Galeriji Velenje. 

(Foto: Jože Miklavc)

Goran Horvat se je rodil januarja 1955 v hr-
vaškem kraju Maruševac pri Varaždinu. Mama 
Antonija, zobozdravnica v Nazarjah, in oče Jo-
že Horvat - Jaki, slikar in kasneje kreativec zna-
menitih fasadnih sgrafitov, uporabne keramike, 
upodabljanja v steklo in kristal ter inovativnih li-
kovnih del z drugimi materiali, sta bila Goranu 
opora pri njegovem odraščanju. 

Sam se je v svetlobi očetovega ateljeja raz-
vil v nadarjenega dijaka (1969-1973) in nato 
študenta Strojne fakultete Univerze v Ljubljani 
(1974-1978). Ob tem je že nakazoval, da bo nje-
gova življenjska pot trasirana s podobami fanta-
zijskega sveta. 

V poklicu univerzitetnega strojnega inženirja 
je vztrajal šest let. Poročil se je leta 1982. Z že-
no Marijo sta si ustvarila dom in družino v Nizki, 
kjer ima Goran še danes svoj ustvarjalski atelje. 
Redno zaposlitev v podjetju je zamenjal za sta-
tus samostojnega kulturnega ustvarjalca v kul-
turi - smer slikarstvo (1986). Od takrat dalje se 
s slikarstvom, v zadnjem času tudi kiparjenjem, 
ukvarja profesionalno. 

Goran Horvat je samostojni umetnik, ki je s 
svojstvenim stilom dokaj hitro zapustil vzorce 
svojega učitelja, mentorja, očeta Jakija. O njego-
vem stilu je umetnostni zgodovinar prof. dr. Mil-
ček Komelj zapisal tudi naslednje: »Goran Hor-
vat je v novejšem času začel izdelovati tudi ki-
pe, kar mu omogoča njegova izrazita fantazi-

pečat njegovega očeta.«  
Na prehodu v šesto desetletje življenje Go-

ran Horvat takole gleda na prehojeno pot: »Le-
ta 1963 sem objavil svojo prvo risbo Konj mo-
jega ateka, v srednji šoli sem se srečal z mode-
larstvom in letalsko tehniko, kar mi je omogoči-
lo vpogled v poseben svet konstrukcij, od leta 
1973 pa sem kot študent že redno razstavljal. 
Hotel sem narediti en velik projekt in takrat, pri 
tridesetih, v zreli mladosti, sem uspel tudi v tem. 
Med pomembnejšimi samostojnimi razstava-
mi moram omeniti razstavo leta 1986 v zavo-
du sv. Krištofa, razstavo leta 1991 v takratni ga-
leriji Smelt, pa razstavo v Galeriji 73 v Beogra-
du, seveda pa ne smem podcenjevati tudi dru-
gih uspešnih predstavitev v domačih krajih, Lju-
bljani, Mariboru, Velenju … Čas pa kar drvi mimo 
nas in z nami vred.«

Da bo nekdanji Nazarčan, zdaj Rečičan, bolje 
rečeno velik Slovenec in vrhunski likovni ustvar-
jalec Goran Horvat še zajemal iz vesoljskih glo-
bin njegove domišljije, da bo ustvarjalno deloval 
in nas presenečal tudi v prihodnje, ni nobenega 
dvoma. Morda bo tudi on postal vzornik katere-
mu od svojih potomcev, zato je odgovornost do 
še nedokončanega poslanstva tudi gonilo, ki bo 
Horvata vodilo skozi tretje obdobje življenja. Vse 
to in še več, zdravja, mu na pragu jubileja iskre-
no privoščimo.

Jože Miklavc

ja s smislom in znanjem za sestavljanje iz ra-
znih elementov, raznotere konstrukcije z neneh-
no prisotno metamorfozo. V njem je velika moč, 
ki ga priganja, da brez predaha ustvarja. Čeprav 
je Goran že zdavnaj našel svojo pot, svojo ume-
tniško smer, lahko trdim, da njegovo delo le nosi 

OTVORITEV RAZSTAVE SLIK LIZE LIK NA LJUBNEM OB SAVINJI

Občina bo odkupila del likovne zbirke in uredila 
stalno spominsko razstavo

Andreja Lik se je izjemno angažirala, da so dela 
njene matere spet dostopna javnosti. 

(Foto: Slavica Tesovnik)

Osnovna šola na Ljubnem ob Savinji je v ča-
su Flosarskega bala odprla vrata obiskovalcem 
razstave likovnih del Lize Lik. Umetnica je umrla 
pred sedmimi leti, za sabo pa pustila bogato de-
diščino slik in zapisov, ki je zahvaljujoč zavzeto-
sti hčerke Andreje spet dostopna javnosti. 

Otvoritveni program se je začel z glasbo skla-
datelja Igorja Štuheca, Lizinega prijatelja, ki je 
skladbo napisal zanjo. Povezovalka programa 
Zvonka Kladnik je predstavila nekaj črtic, ki nosi-
jo skupni naslov Deklica Liza in so sedaj na raz-
polago tudi v vezani tiskani obliki. Zazvenela je 
harmonika Tanje Podkrižnik, zaplesali so otro-
ci folklorne skupine Mlinček, vmes pa je Kladni-
kova pripovedovala o življenju in delu umetnice. 

Liza Lik je bila učiteljica, novinarka, talentira-
na gimnastičarka, popotnica, ki je videla precej 
sveta, in seveda slikarka. Rada je darovala de-
nar in slike. Naredila je tudi prvi zapis o Krišto-

fu in ga objavila v Novem tedniku. Kot slikarka je 
veliko razstavljala doma in v tujini. 

O plodnem delu Lize Lik je strokovno besedo 
prispevala umetnostna zgodovinarka Ana Ko-
cjančič. Orisala je razvoj slikarke od začetnih 
portretov, preko enkavstike (tehnike iz obarva-
nega voska), s pomočjo katere je izrazila lik ma-
tere, tja do presunljivih slik mačk in konjev ter 
nazadnje tihožitij predmetov. O njenem življe-
nju in življenju z njo je spregovorila hči Andreja. 
Ob tem se je zahvalila za pomoč vsem, ki so po-
magali pri postavitvi razstave, saj je bila res ve-
lik zalogaj.

Odprtje razstave je pripadlo ravnatelju osnov-
ne šole Rajku Pintarju. Kot je bilo povedano, bo 
del zbirke likovnih del Lize Lik odkupila občina, 
prostor za stalno spominsko razstavo pa naj bi 
bil že pripravljen. 

Slavica Tesovnik
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LJUBNO OB SAVINJI

Lesene 
mojstrovine 

kiparjev z 
motorno 

žago odnesli 
obiskovalci

V nedeljo popoldan so na Flosarskem balu 
drugo leto zapored zabrnele motorne žage v ro-
kah spretnih kiparjev. Le-ti so letos izdelovali ki-
pe iz lesa na temo živali, katere so kasneje do-
mov odnesli zadovoljni obiskovalci. Seveda so 
morali slednji najprej kupiti srečko in nato ime-
ti še srečo pri žrebanju. Dogodek so organizirali 
člani društva kiparjev z motorno žago.

Šest kiparjev - državni prvak Tadej Brgles z Ljub-
nega, Matjaž Ugovšek iz Gornjega Grada, Matija 
Vavdi iz Solčave, Vlado Cencelj, Dejan Kastelic in 
predstavnica nežnejšega spola Helena Rismondo 
- so pokazali svoje znanje kiparjenja, kateremu so 
dodali še hitrost in v eni uri izdelali čudovite kipe. 
Medved, orel, bik, labod in divji petelin so bili izdelki 
kiparjev, medtem ko je Rismondova, ki sicer izdelu-
je kipe iz ledu, naredila punčko.

Obiskovalci, ki so se kar trli ob ograji, so opazo-
vali svojevrstne umetnike pri delu, poslušali hrume-
nje motornih žag in vonjali hlape goriva, na koncu 
pa niso skrivali navdušenja nad končnimi izdelki. 
Zelo zadovoljni so bili tudi mojstri kiparji, ki so pože-
li močan aplavz in čestitke za izdelke s strani mno-
gih obiskovalcev, ter seveda tisti srečneži, ki jim je 
bil žreb naklonjen in so kipe odnesli domov.

Štefka Sem

POLETNA RAZSTAVA V MOZIRSKEM GAJU

Najbolj nori gartelc
Med 14. in 17. avgustom bo v Mozirskem ga-

ju potekala tradicionalna poletna razstava cve-
tja in cvetličnih kompozicij, spremljalo pa jo bo 
veliko spremljevalnih dogodkov. Organizatorji 
so osrednjo razstavo tokrat naslovili Najbolj no-
ri gartelc, saj bo na ogled veliko redkih in nepo-
znanih vrst cvetja, zelenjave, sadja in rastlin, ki 
so na robu dovoljenega.

Ekološko hortikulturno društvo Mozirski gaj 
bo v sodelovanju s sekcijo cvetličarjev in vr-
tnarjev pri Obrtno-podjetniški zbornici Slove-
nije, slovenskimi vrtnarji, pridelovalci okrasnih 
rastlin, slovenskimi dobavitelji cvetja in aran-
žerskega materiala, Društvom vrtnarjev Slove-
nije, slovenskimi cvetličarskimi in vrtnarskimi 
šolami ter kmetijsko svetovalno službo in pri-
delovalci zelenjave pripravilo nenavadno, red-
ko, posebno … skoraj mistično razstavo cvetli-
čarsko vrtnarskih mojstrovin. S tem želijo obi-
skovalcem dokazati, da je slovenska hortikul-
tura visoko razvita in da se njene korenine vije-
jo daleč v preteklost. 

Prav s tem namenom so razstavo poimeno-

vali Najbolj nori gartelc, kajti tradicionalni slo-
venski obhišni vrtiček bo tokrat zaživel v drugač-
ni, skorajda nori podobi. Sprehod skozi park bo 
zato prava poslastica za obiskovalce. 

Prvi dan razstave, v četrtek, bo potekalo tek-
movanje cvetličarjev za pokal Mozirskega ga-
ja Mozirski tulipan. V izdelavi kreacij v poveza-
vi cvetja, zelenjave in različnih materialov se 
bodo pomerili tekmovalci, vrtnarji in cvetličar-
ji, študentje in dijaki, katerih delo bo ocenjeva-
la tričlanska komisija. Šteli bodo barvitost, ideja, 
kompozicija in uporabljene tehnike.  

Ves čas cvetlične razstave bo potekala tu-
di razstava pitonov, ki jo bodo pripravili čla-
ni društva Bioexo iz Ljubljane. Tokrat bo po-
tekal tudi izbor najlepše, največje in sploh naj 
kače. Prvič bo organizirana tudi modna revi-
ja oblikovalke Neje Kaligaro. Manekenke bo-
do na modni brvi predstavile kreacije, ki so jih 
navdihnile kače. Najmlajše obiskovalce gaja 
bodo na stezicah tudi tokrat pozdravili juna-
ki iz risank.

Benjamin Kanjir

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO MOZIRJE

Z lastnimi sredstvi do nove 
motorne brizgalne

Nova črpalka mozirskim gasilcem omogoča hitro 
in učinkovito posredovanje. 
(Foto: Slavica Tesovnik)

V soboto so gasilci v Mozirju poskrbeli za ži-
vahen popoldanski in večerni utrip kraja. Popol-
dansko tekmovanje gasilskih enot iz cele Slove-
nije se je prevesilo v slovesnost ob nakupu no-
ve motorne brizgalne, po razglasitvi rezultatov 
tekmovanja pa se je prostor pri gasilskem do-
mu spremenil v prizorišče veselega rajanja do 
jutranjih ur.

Stara motorna brizgalna mozirskih gasilcev 
je dopolnila petindvajset let. Ni več rezervnih 
delov, zato je vzdrževanje zelo težavno, je po-
vedal predsednik PGD Mozirje Roman Čretnik 
ml. Odločili so se za nabavo nove črpalke in in-
vesticijo izpeljali z lastnimi sredstvi, ob tem pa 
upajo, da bodo naknadno dobili še kakega do-
natorja. 

Črpalka, za katero so odšteli 9.500 evrov, 
omogoča hitro in učinkovito posredovanje, 
kljub temu da ne sodi med najdražje tovrstne 
stroje. Poveljnik Milan Kroflič se je ob tej prilo-
žnosti zahvalil članom za posredovanje pri ne-
davnem udaru strele v poslopje Mizarstva Ko-
vač. V zadnjih časih je naravnih nesreč veliko 
in delo gasilcev neprecenljivo. 

Novo črpalko je blagoslovil mozirski župnik 
Aleksander Koren, sledila pa je še javna zahva-
la gostilni Vid za skrbno pripravo hrane gasil-
cem, kadarkoli je to potrebno. 

Zaradi kar tridesetih enot, ki so se letos ude-

ležile tekmovanja, je bilo treba na razglasitev re-
zultatov malo počakati, sicer pa več o tem v na-
slednji številki Savinjskih novic. Tokrat le še to, 
da se je pivo na veselici točilo zelo hitro, k čemur 
je pripomogla slovenska inovacija, in tako ni nih-
če ostal žejen.

Slavica Tesovnik

Gornjegrajčan Matjaž Ugovšek je eden prvih 
kiparjev z motorno žago v Zgornji 

Savinjski dolini. (Foto: Štefka Sem)
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POKAL FLOSARJA V SMUČARSKIH SKOKIH

Tri zmage 
ljubenskih 
skakalcev

Prvo soboto v avgustu je v organizaciji Smu-
čarsko skakalnega kluba Ljubno BTC na skakal-
nicah na Ljubnem ob Savinji potekalo tekmova-
nje za pokal flosarja 2014. Udeležilo se ga je 58 
tekmovalcev v petih starostnih kategorijah. 

Ljubenski klub je zastopalo 19 tekmovalcev, 
ki so se odlično odrezali, saj so dosegli zmage 
v treh kategorijah, skakali pa so, odvisno od sta-
rosti, na 14-, 26- in 45-metrski skakalnici. Pri-
znanja in pokale je podelil ljubenski župan Fra-
njo Naraločnik.

V kategoriji cicibank do 9 let so domače tek-
movalke osvojile prva tri mesta. Zmagala je Za-
la Krebs, sledili sta ji Naja Žerovnik in Tinkara Že-
helj. Med cicibani do 9 let je nastopilo sedem 
tekmovalcev ljubenskega kluba, ki so se uvrsti-
li takole: 5. Nace Nerat, 6. Maj Marovt, 7. Marcel 
Černivšek, 9. Adam Kosmač, 11. Gašper Preseč-
nik, 12. Mark Murko Volovšek in 13. Tjaš Žerov-
nik.

V skupni kategoriji dečkov in deklic do 13 let 
je zmagal domačin Karlo Vodušek, četrti je bil 
Jernej Presečnik in deveti Gorazd Završnik. Tu-
di v kategoriji dečkov in deklic do 15 let je zma-
ga ostala doma, osvojil jo je Lovro Vodušek, tre-
tje mesto je osvojil Aljaž Nerat, četrto mesto sta 
si delila Medard Brezovnik in Žak Mogel, 10. je bil 
Filip Vranc in 15. Petja Brglez, ki je med deklica-
mi zasedla drugo mesto.

Štefka Sem

ATLETIKA

Maja Mihalinec državna prvakinja 
v teku na 100 metrov

Maja Mihalinec (v ospredju) med 
tekom do naslova državne prvakinje. 

(Fotodokumentacija RTV SLO)

V Celju je minuli konec tedna potekalo držav-
no prvenstvo v atletiki, na katerem je v teku na 
sto metrov nastopila tudi Mozirjanka Maja Miha-
linec, ki tekmuje na velenjski atletski klub. 

Mihaličeva se je z najhitrejšim časom kvalifi-
kacij brez težav uvrstila v finale, kjer je zmaga-
la s časom 11,84. Omenjeni čas ne sodi med 
njene najboljše dosežke, a je potrebno dodati, 
da so bili vremenski pogoji vse prej kot optimal-
ni. Maja se medtem že pripravlja na nastop na 
evropskem atletskem prvenstvu, ki bo potekalo 
prihodnji teden v švicarskem Zürichu.

KF

ŠPORTNO DRUŠTVO GORNJI GRAD

Veveričke premagale vso 
konkurenco

Najboljša ekipa turnirja v malem nogometu v Gornjem Gradu so bile Veveričke. (Foto: Štefka Sem)

Športno društvo Gornji Grad je ob Čebelar-
skem prazniku organiziralo turnir v malem no-
gometu, katerega se je udeležilo dvanajst ekip. 
Najbolje se je odrezala ekipa Veveričke, drugo 
mesto je zasedla ekipa Letni vrt Žalec, tretji pa 

NOGOMETNI TURNIR ZA POKAL FLOSARJA NA LJUBNEM

Pekarna Rednak ugnala tekmece
Ljubno ob Savinji je bilo v času prireditev ob 

Flosarskem balu kraj številnih športnih priredi-
tev, med temi je bil tudi turnir v malem nogome-
tu. Organizator turnirja, na katerem se je med 
sabo pomerilo deset ekip iz Zgornje Savinjske 
doline, je bil ljubenski Klub malega nogometa.

V finalu sta se za zmago pomerili ekipi Pekar-
na Rednak in Lufterji Anzi bar. Boljši so bili »pe-
ki«, ki so za zmago prejeli pokal in praktične na-
grade. Za Lufterji se je na tretje mesto uvrstila 
ekipa Kozorog.

Štefka Sem

so bili Lufterji. Pokale najboljšim trem ekipam, 
najboljšemu strelcu in najboljšemu vratarju je 
podelil predsednik športnega društva Miha Me-
kiš.

Štefka Sem

Med deklicami do 15 let je Petja Brglez osvojila 
drugo mesto. (Foto: Štefka Sem)
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• NASILJE V DRUŽINI
Ljubno ob Savinji: 29. julija v večernem času je prišlo do kršitve 

javnega reda in miru na Ljubnem ob Savinji. Šlo je za nasilje moža 
nad ženo, ki je trajalo že dlje časa. Ob posredovanju policistov je bi-
la kršitelju izrečena prepoved približevanja, prav tako bo zoper njega 
podana kazenska ovadba.

• TRČIL V DROG JAVNE RAZSVETLJAVE
Okonina: 29. julija se je par minut čez 23. uro v Okonini vo-

znik z osebnim vozilom zaletel v drog javne razsvetljave, ki se 
je nato nagnil na električno napeljavo. Gasilci PGD Nazarje in 
Okonina so zavarovali in razsvetlili kraj dogodka, odklopili aku-
mulator na vozilu, ga izvlekli na cestišče ter odstranili drog jav-
ne razsvetljave z električne napeljave. Voznik v trčenju ni bil po-
škodovan.

• TATVINA ŽLEBOV
Homce: 1. avgusta popoldan je občan obvestil policiste, da mu je 

neznani storilec vlomil v vikend v Homcu. Iz objekta je bilo ukradenih 
enajst metrov bakrenih žlebov.

• GASILCI POMAGALI OBOLELEMU
Radmirje: 1. avgusta ob 17.46 je v Radmirju krajan doživel srčni 

zastoj. Posredovali so gasilci PGD Radmirje, ki so obolelemu nudili 
prvo pomoč do prihoda reševalcev, ki so ga nato prepeljali v nadalj-
njo oskrbo v bolnišnico.

• NI BIL POSTREŽEN
Nova Štifta: 1. avgusta v večernem času je vinjen občan v gostin-

skem lokalu v Novi Štifti kršil javni red in mir, ker ni bil postrežen z al-
koholno pijačo. Policisti so mu ob prihodu na kraj dogodka izdali 
plačilni nalog.

• TATVINA OBRAČALNIKA
Šmiklavž: V času med 31. julijem in 1. avgustom je neznani stori-

lec v Šmiklavžu ukradel nakladalnik s kardanskim prenosom.

• NAJDEN FOTOAPARAT 
Kamnik: 2. avgusta v popoldanskem času se je na policijski po-

staji v Kamniku oglasil občan in prinesel fotoaparat, ki ga je našel v 
Gornjem Gradu. Lastnik fotoaparata se lahko zglasi na Policijski po-
staji Kamnik.

• VLOM V VIKENDA NA OBMOČJU MOZIRJA
Mozirje: 2. avgusta v dopoldanskem času so bili policisti obve-

ščeni o vlomu v dva vikenda na območju Mozirja. Kaj je bilo ukrade-
no, policisti še ugotavljajo.

ROKOMETNI KLUB GORENJE VELENJE

Ose na pripravah v 
Mozirju

Kot že vrsto let zapored so tu-
di letos v zadnjem julijskem in pr-
vem avgustovskem tednu velenj-
ski rokometaši opravili višinske pri-
prave na Golteh. Varovanci trener-
ja Ivana Vajdla so v športni dvora-
ni v Mozirju vsak dan priprav opra-
vili dva treninga, odigrali pa so tudi 
prijateljsko tekmo z romunsko eki-
po Baia Mare.

Na Golteh so poskrbeli, da so se 
rokometaši v hotelu dobro poču-
tili in da so bili postreženi z ustre-
zno hrano, v dolini pa so opravi-
li načrtovane treninge. V mozirski 
športni dvorani so uigravali nove 
akcije in zamisli trenerja Vajdla, ki 
je Gorenje v pretekli sezoni ob od-
sotnosti Staša Skubeta, ki je zara-
di poškodbe manjkal zadnje tri tek-
me, popeljal do naslova slovenskih 
podprvakov. Boljši so bili le Celjani. 
Rokometaši so na pripravah v Mo-
zirju opravili tudi vrsto kondicijskih 

treningov, ki so potrebni, da jim do 
konca napornega prvenstva ne po-
idejo moči.

V četrtek, 31. julija, so v mozirski 
športni dvorani odigrali prijateljsko 
tekmo proti ekipi Baia Mare, ki jo 
vodi Lars Walter, bivši velenjski tre-
ner. Omenjena ekipa je bila v tem 
času na pripravah v Velenju. 

Obe ekipi sta pokazali veliko 
znanja in dobrih akcij. Romunski 
rokometaši so povedli in bili v pred-
nosti polovico prvega polčasa, na-
to pa so jih Velenjčani ujeli. Kljub 
požrtvovalnosti ni nobeni ekipi 
uspelo narediti večje razlike. Trener 
Velenjčanov je dal možnost igre 
vsem igralcem. Romuni so tik pred 
koncem zaigrali malce bolj ostro, 
vendar so gostitelji odlično reagi-
rali in si do konca priigrali zmago 
z dvema goloma razlike. Končni re-
zultat je bil 24:22 za Gorenje.

Benjamin Kanjir

PRIMOŽ PRI LJUBNEM

Šlo je na tesno

Bližnje srečanje stroja za obeleževanje cest in avtobusa v Primožu pri 
Ljubnem. (Foto: Jože Miklavc)

Ko sta se v Primožu pri Ljub-
nem pred nedavnim srečevala 
dva prometna udeleženca, prvi 
robot za »asfaltne poslikave« ce-
stišča znanega vzdrževalca cest 
in drugi avtobus še bolj znanega 
prevoznika, je šlo na »centile«. Že 
res, da do oplazenja ni prišlo in da 
je bila hitrost obeh vozil občasno 

le nič kilometrov na uro, a smo 
opazovalci kljub temu zadrževali 
dih, kdaj bo »poslikan« tudi avto-
bus. No, pa sta spretna (ali nero-
dna) voznika le srečno razvozlala 
to prometno uganko in vsi smo si 
oddahnili. 

Jože Miklavc

(Fotodokumentacija PGD Nazarje)
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Zahvale, Oglasi

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

Tine, slišim tvoj glas, 
čeprav ne govoriš.
Vidim te,
Čeprav pred mano ne stojiš.
Sanjam o tebi ponoči in
tudi podnevi, ko je dan.

V SPOMIN 

Martinu ZAGOŽNU
iz Zgornjih Pobrežij

4.8. je najbolj krut in žalosten dan v mojem življenju, saj mineva že 
8 let, kar nas je za vedno zapustil zlati mož in ati in vse ostale domače. 
Težko je sprejeti, da ga ne bo več nazaj v naš prelepi dom. 

Bog je tebe, Tine, meni izbral za mojega življenskega sopotnika, ti 
pa si mene v zakon popeljal. V zakonu sva si ustvarila dom in druži-
no. V ljubezni in tvoji dobroti smo skupaj s tabo uživali lepa leta, do 
konca tvojih dni. 

Hvala za vse, kar si storil za nas dobrega. Naj ti Bog poplača dobro-
to. Nikdar ne boš pozabljen od nas.

Hvala vsakemu, ki se še kdaj spomni nanj in zanj prižge svečko. 

Žena Mima in vsi njegovi

Pomlad bo na tvoj vrt prišla
in čakala, da prideš ti,
in sedla bo na rožna tla
in jokala, ker te ni.

ZAHVALA

Marija PANČUR
2.11.1950 – 16.7.2014

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sošolcem in vsem drugim, ki ste jo pospremili na zadnji poti. 

Hvala za izrečeno sožalje, svete maše, sveče in darovano cvetje, po-
sebna zahvala g. Karlu Gržanu za opravljen obred, govornici Valeriji 
Robnik, praporščakom, Rdečemu križu Luče, pogrebni službi Morana 
in pevcem kvarteta bratov Krt iz Stranj.

Pogrešali te bomo vsi, ki smo te imeli radi.

Nikar v žalosti ne tožite, da je ni več, 
temveč živite s hvaležnostjo, da je bila.
(judovski pregovor)

V SPOMIN

Mineva eno leto, odkar nas je zapustila naša draga

Marinka NAPOTNIK
17.11.1948 – 4.8.2013

Iskrena hvala vsem, ki se je spominjate, postojite ob njenem grobu 
in tako našo drago Marinko ohranjate v lepem spominu.

Mož Tone, sin Boštjan z družino, Danijela in vsi njeni
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(Foto: 
MŠ)

Za razvedrilo

(Foto: ŠS)

TAKOLE NEKAKO JE BILO …
Jože Marovt – Pepi, ljubiteljski fotograf, planinec, markacist: »Sla-

vica, za eno dobro markacijo je še prostora, da bi prišle tvoje roke 
okrog tega edinstvenega drevesa na Mlakerski domačiji.«

Slavica Tesovnik, vsestranska umetnica, dopisnica Savinjskih no-
vic: »Pa ja ne misliš dajat markacije na tole drevo! Sicer pa niso moje 
roke prekratke, le tale eksotični skorš je malce predebel.«

FLOSAR V CVETKAH PRVIČ
Martin Juvan – Čuks, legendarni ljubenski flosar: »Pepi, vem, da 

pišeš za različne »cajtnge«. Glej, da ne bi kaj slabega »spesnil« o le-
tošnjem balu na Ljubnem!«

Jože Miklavc, dopisnik Savinjskih novic: »Nič slabega ne bom na-
pisal, brez skrbi, saj ni kaj slabega napisati, obljubim pa, da se boš 
znašel v Cvetkah in koprivah.«  

FLOSAR V CVETKAH DRUGIČ
Ona, Helena Šlogar, vsebinsko strokovna scenaristka ljubenske 

flosarije, on, Martin Juvan, evropsko znani Čuks, operativni povelj-
nik te iste etnografije, oba Ljubenca, ob kontaktu pred pričetkom mo-
kre vaje v hladilni Savinji. 

»Helena, nasmej se, bodi lepa tako kot jaz …« je zašepetal Čuks. A 
bilo je prepozno. Helena je sicer lepša, a manj vajena poziranja sa-
vinjskim paparacom. Ujela sta se v okvir, a bo že po tej objavi vsaj 
za leto mir.

(Foto: FA)

(Foto: FA)

(Foto: JM)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 33. številki SN

2014

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazni-
ki: od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: od pon. do pet. od 7. do 12. ure in od 15. do 18. 
ure, sobota od 7. do 8.30 ure.

D e ž u r n e  s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob so-
botah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tu-
di za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so 
možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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 Petek,
8. avgust

ob 13.00. Pred vlcersko bajto pri jezu v Lučah
Druženje s predsedniki društev upokojencev Zgornje 
Savinjske doline ob kuhanju golaža
ob 15.00. Pri jezu na Savinji v Lučah
Uradna otvoritev vlcarske bajte
ob 16.00. Pri Okrepčevalnici Logar v Krnici
Teniški turnir
ob 18.00. Šolsko igrišče v Lučah
Rokometna tekma stari – mladi 
ob 21.00. Prireditveni prostor v Lučah
Rock žur

Sobota,
9. avgust

ob 7.00. Pri gostilni Kmet v Lučah
Planinski pohod
ob 9.00. Športni park Mozirje
Turnir v tenisu na mivki 
ob 9.00. Na šolskem igrišču v Lučah
Turnir v malem nogometu
ob 9.00. Čebelarski center Luče
Dan odprtih vrat
ob 9.00. OŠ Luče 
Turnir v namiznem tenisu
ob 10.00. Start pred hotelom na Golteh
Borovničev pohod na vulkanski Smrekovec
ob 10.00. Pri Okrepčevalnici Logar v Lučah
Turnir v balinanju
ob 10.30. Kmečka tržnica v Lučah
Ustvarjalne delavnice za otroke
ob 13.00. Na Hočevarjevi njivi v Lučah
Vlcersko tekmovanje
ob 16.00. Košarkarsko igrišče v Lučah
Turnir v ulični košarki
ob 17.00. Na Zgornji vasi v Lučah
Druženje upokojencev
ob 18.00. Lovski dom Luče 
Otvoritev lovske razstave
ob 19.00. Kmečka tržnica v Lučah
Skeč z naslovom Nekoč in danes
ob 20.00. Prireditveni prostor v Lučah
Zabavni večer 

Nedelja, 
10. avgust

ob 7.00. Luče
Budnica po vasi
ob 12.30. Luče
Prireditev s prikazom starih običajev in navad
ob 21.30. Prireditveni prostor v Lučah
Sprehod z baklami

Petek,
15. avgust

ob 12.00. Kapelica na Mozirski planini
Tradicionalna sv. maša

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče  lastne reje 100-140- kg, za 
zakol ali nadaljnjo rejo, možna  do-
stava; gsm 041/561-893.
Prodam prašiče najboljše mesnate 
pasme za dopitanje; možna dosta-
va; gsm 041/619-372, Fišar.
Prodam prašiče, težke od 80 – 150 
kg; gsm 031/832-520.
Prodam zajce za zakol ali nadalj-
njo rejo; gsm 070/870-335.
Prodam mlade morske prašičke 
– pisane in zajce za rejo ali zakol; 
gsm 040/684-008.
Prodam kozličke za zakol: gsm 
051/250-313.
Prodam dva bika, težka 150 kg; 
gsm 031/855-186.
Prodam bikca ri/lim, starega 1 te-
den; gsm 051/690-541.
Teličko ls, težko 180 kg, staro 5 
mesecev prodam; gsm 051/423-
440. 
Prodam psičko border collie či-
stokrvno, staro 2 meseca; gsm 
041/690-011.
Telički čb-lim, stari 3 mesece, tež-
ki cca 120 kg, samostojni, pašni, 
prodam; gsm 051/626-627. Vran-
sko.
Prodam teličko sivko, staro 1 te-
den, ter kupim alfo za kuhanje kr-
me; gsm 041/519-507.

ŽIVALI – KUPIM
Bikca čb, teden dni starega, kupim; 

gsm 247-698.
Kupim krave in telice za zakol; gsm 
031/832-520.

DRUGO – KUPIM
Kupim bukova drva – lahko tudi či-
ščenje gozda; gsm 041/970-032.

DRUGO – PRODAM
Prodam bukova drva; gsm 
041/664-296 ali 031/800-852.
Kavč in dva naslonjača v rde-
či barvi, starejša, prodam; gsm 
051/340-809.
Traktorski hidravlični cepilec za dr-
va prodam; gsm 051/302-934.
Prodam bel jedilni krompir in bikca 
čb; gsm 051/628-677.
Prodam stročji fižol (visoki) in 
ocvirkovo mast; gsm 070/439-
445.
Prodam krmni krompir, pšenico, 
ugodno, možna dostava na dom; 
gsm 031/821-129.
Motorne škarje za živo mejo Sti-
hl hs 80 prodam; gsm 041/970-
032.

VOZILA – PRODAM
Prodam dobro ohranjen golf 2, me-
talno modre barve, 650 EUR; gsm 
051/422-127. 

NEPREMIČNINE
Prodam garsonjero v okolici Naza-
rij; gsm 031/526-984.

◊		KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poce-
ni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	OGREVANJE	in	VODOVOD
Kotli na biomaso, toplotne črpalke, solarni sistemi, adaptacije ko-
palnic. GSM 040/750-552.

Robert Bevc s.p., Rore 5, 3342 Gornji Grad.

◊	GEODETSKE	STORITVE	IN	SVETOVANJE
Izvajamo geodetske storitve: ureditev meje, parcelacija, vpis 
stavbe v kataster stavb, zakoličbe, geodetski posnetek,… GSM: 
031/337-478 Marko Mlinar.

Geoid d.o.o., Pisarna Gornji Grad, Attemsov trg 3, 3342 Gornji Grad.

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, izdelava 
dvorišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgradnja čistilnih na-
prav, izkopi za ceste, novogradnje, vodovode, izdelava kamni-
tih škarp, mletje ruševin ali kamenja v nasipni material. Gsm 
041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.
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Oglasi
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